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‘Nu dispreţuiţi profeţiile’ 

                                                   (1 Tes. 5:20) 

  

  

  

Capitolul 1 :                                  PREŞEDINTELE STATELOR 

                                                    UNITE ALE AMERICII 
  

Auzind, Recunoscînd, acţionînd pe Cuvîntul lui Dumnezeu    Jeffersonville IN 60-0221 

  

209. Eu mă întreb ce va urma cînd următorul preşedinte vine înăuntru ? Dumnezeu să ne

 dea un om bun al lui Dumnezeu, vechiul Dwight Eisenhower. Şi acum…Priviţi ce lucru 

următor vine înăuntru. Am putea avea un stricat următoarea dată destul de sigur. Dar aco

lo vine un Faraon care nu l-a cunoscut pe Iosif. Amintiţi-

vă aceasta. Voi ajunge la aceasta doar într-

o secundă. Politica este coruptă. Noi ştim aceasta. 

  

Cinci identificări ale adevăratei Biserici a Viului Dumnezeu  Jeffersonville IN 60-0911E 

  

50. Dar voi aţi observat în Apocalipsa 13, cînd Statele Unite vin sus, este singura fiară în Biblie care vine sus 

care nu vine din ape. Biblia spune că vine din pămînt, unde n-au fost oameni. Aceasta era  noua împărăţie. Şi 

arăta ca un miel, dar după un timp vorbea ca un balaur. Aceasta-i această ţară. Se va împlini. Într-o zi vor 

face o greşeală şi vor alege tipul greşit.Ei vor creşte un Faraon care nu l-a cunoscut pe Iosif. Ei au încercat 

înainte, şi ei o vor face din nou dacă nu vor reuşi acum. La sfîrşit va veni, Biblia o spune. Şi eu nu sînt un 

politician; amîndouă părţile sînt necinstite. Eu îmi arunc votul pentru Isus Christos; El este singurul în care 

sînt interesat. Dar eu vă spun ;Mai bine v-aţi şterge ochelarii acum, dacă voi aşteptaţi ceva libertate pentru 

copii voştri .Eu nu ştiu cît este de aproape. Rugaţi-vă. În regulă. 

  

Condamnare prin reprezentare – Jeffersonville IN 60-1113 

  

23. Eu nu cred că domnul Kennedy va avea mult efect acum, pentru că el va fi un preşedinte minunat în 

ordinea să aducă pe alţii la o scenă aşezată la fel ca în Anglia, cum au făcut în Mexic, ca oriunde altundeva 



,la fel. Şi oamenii americani, aşa instabili, nespirituali; ei sînt deştepţi, dar prea deştepţi pentru binele lor 

propriu.Inteligenţa pendulează uneori înapoi şi înainte. Aşa ei… 

28. Billy Graham, ceva misterios,a anulat ale sale. Tommy Osborne a anulat ale lui.Şi noi toţi am traversat 

Statele Unite în adunări. Eu am spus :’America ori îl va primi ori îl va respinge  pe Cristos în acest an’. Apoi 

am spus ‘Cînd ei au ales în Indiana, un băiat de 22 de ani ca judecător’ Duhul Domnului a venit peste mine 

şi am spus ‘La sfîrşit vor avea un preşedinte unul din aceşti playboy, un om al femeilor’. Acum prezicînd cu 

ani în urmă.Vedeţi unde sîntem ? Este mai tîrziu decît ne gîndim. 

187. Şi ce a făcut ea, conform cu viziunea ? Ea a ales persoana greşită. Eu nu ştiu cît timp va lua,dar va fi 

într-o zi.AŞA VORBEŞTE DOMNUL. Va fi. 

  

Cuvîntul vorbit este sămînţa originală –Jeff. IN 62-0318E 

  

295. Citiţi sau ascultaţi ‘Religia Izabelei’. Ca şi în această ţară, înaintaşii noştri  închinîndu-se în felul cum 

au vrut, au venit în această ţară şi au împins afară băştinaşii şi au preluat; aşa a făcut Israel preluînd cînd ei 

au venit afară din Egipt. Noi am avut oameni a lui Dumnezeu ca Washington, Lincoln. Ei au avut oameni a 

lui Dumnezeu ca David şi aşa mai departe. Apoi ei au avut un Ahab pe tron cu o Izabelă lîngă el să-l 

dirijeze; aşa avem noi. Aşa este de această dată în această ţară ,că această persoană va apare. Pentru că este 

în Scriptură, şi este AŞA VORBEŞTE DOMNUL. 

  

  

  

Influienţa unui om asupra altuia – Jeffersonville IN 62-1013 

  

165. Nu mai mult de douăzeci de ani în urmă, din aceeaşi clădire, s-a spus despre preşedintele Kennedy 

venind înăuntru. A spus exact ce va avea loc, că femeile şi aşa mai departe vor pune acest tip înăuntru, şi 

exact ce va fi el. Şi noi am ştiut-o tot timpul, şi spusă chiar exact cum se va îmtîmpla. Şi aici este astăzi. Şi 

aici este acea conferinţă venind sus, Confederaţia Bisericilor şi toţi venind împreună. De ce aceea nu ne pune 

pe noi în acţiune ?                                                                

Aceasta-i corect. Uh-huh. Cuvînt cu cuvînt cum El a vorbit, a fost împlinit exact în faţa noastră. Ar trebui să 

ne pună în acţiune. 

  

Avertizare apoi Judecata – Jeffersonville IN 63-0724 

  

160. Dar se va întîmpla.Cum a fost Mussolini la putere; cum a fost construită linia Maginot; cum 

au făcut maşina să arate ca un ou în zilele lor, şi lucruri; cum femeile vor alege un preşedinte 

care va arăta ca un băiat de colegiu, şi aceste alte lucruri; cum acolo va fi un preşedinte catolic, 

şi aşa mai departe, fiind vorbite.Cam treizeci de ani  în urmă, sau mai mult, aceste lucruri au fost 

prezise, dar El doar mi-a arătat drumul jos spre sfîrşit. 

  

Capitolul 2:                                     PRIMA DOAMNĂ A STATELOR 

                                                      UNITE ALE AMERICII 
  

Legămîntul lui Dumnezeu cu Abraham – Charlotte NC 56-0428 

  

44. Şi amintiţi-

vă, aceasta este….America va…O femeie…Mai bine o las aşa. Dar doar amintiţi-

vă aceasta. Eu prezic că o femeie va fi preşedinte înainte de a fi anihilaţi.Aceasta-

i corect. Am spus-o în 1933 printr-o viziune. 

  

Izabela faţă-vopsită – Chicago IL 56-1005 

  

26. Acum, şi aşa atunci Izabela, cînd a ajuns acolo, a lovit din acel toc înalt de pantof, pe care-l purta, şi a 

spus, ‘Acum, Ahab, voi face această afacere’. Asta-i greşit de la început. Bărbatul este capul casei. 



Dar peste tot în Statele Unite, femeia este capul casei. 

Aceasta este o ţară a femeii. Femeia este dumnezeul Americii. 

Eu prezic că înaintea venirii Domnului, o femeie va fi o mare stăpînitoare în Statele Unite, pentru că este o 

ţară a femeii. Începută în Hollywood, este felul cum o va termina. 

28. Aşa Izabela, cînd ea preia, micul ei soţ a devenit într-

o zi parcă supărat că un om nu a călcat tradiţia lui Dumnezeu şi legile lui Dumnezeu, să-

l lase pe el să aibă terenul lui, pentru că legea spunea ca el trebuia să-

şi păstreze moştenirea-Naboth.Dar apoi, cînd aflăm că el nu a făcut-

o, Ahab a început să tînjească şi a căzut la pat.Şi micuţa Izabelă, micuţul fluturaş, vine ş

i îl ia spunîndu-i’ Acum, dragule, ce-

i rău cu tine ?’ Spunînd,’Oh, Naboth nu vrea să mă lase să am via lui.’ Ea a spus ‘Nu-

ţi fă griji, o i-

au eu pentru tine.Cine este stăpîn peste împărăţie oricum ?’ Vedeţi, aceasta îmi pune în 

minte barierele denominaţionale.Vedeţi ? ‘O iau eu pentru tine. Doar lasă-mă s-

o fac în felul meu.O voi avea.’ Şi ea a bătut din micuţul ei picior, şi a fugit afară şi a lua

t ceva mai mulţi indivizi care erau un fel alunecaţi, şi a mers acolo şi a aşezat o acuzaţie 

falsă împotriva lui Naboth, şi l-au avut împroşcat cu pietre şi ucis. 
91. Acum ,notaţi, cum această micuţă femeie, aşa micuţă drăguţă ea trebuie să fi fost, dar ea absolut a 

stăpînit o naţiune. 

92. Şi de ce am fost noi astăzi influienţaţi? Amintiţi-vă ,eu prezic aceasta: această America este o iubitoare 

de femei. Ea este o închinătoare la femeie.Spiritul în America este absolut posedat de femeie. Aceste femei 

vin sus în Hollywood; ele pot umbla pe stradă şi să trimită mai mulţi oameni în iad ca toate barurile adunate 

împreună. 

98. Şi eu prezic că o femeie va fi mare.Voi oamenilor tineri , amintiţi-vă că fratele Branham a spus 

aceasta.Şi am spus în ’33 cînd am văzut venirea Domnului. Şi cum automobilele se vor asemăna tot mai 

mult ca un ou, pînă în final vor veni într-o formă perfectă de ou. Poate o parte din voi o ştiţi; este scris pe 

hîrtii vechi şi lucruri; în dimineaţa cînd eram în micuţul Masonic temple, şi aveam slujirea aici, pe 

următoarea, a doua stradă, unde eu aveam întîlnirile… 

40. Şi am văzut o femeie ridicîndu-se, vulgară cum era ea, şi dominînd ţara. Şi eu prezic că o femeie va fi ori 

preşedinte, sau va veni în mare putere sau ceva fel în Statele Unite înainte de anihilarea totală a lumii. Ţineţi 

aceea în minte, eu am spus-o. 

  

Prin credinţă Moise – Jeffersonville IN 58-0720M 

  

8. Luînd ,într-o altă zi, o carte veche, am citit cîteva din lucrurile pe care Domnul le-a prezis, şi unele deja s-

au îmtîmplat: despre lucrurile tinerilor, şi cum războiul va începe. Şi toate aceste lucruri au fost atinse. 

9. Doar două lucruri rămase, şi una din aceste măreţe profeţii; aceasta este, pentru maşini să fie pe şosele cu 

control de la distanţă, arătînd ca un ou, tu doar nu le conduci ; se controlează singure. Şi apoi , acolo va fi o 

mare femeie ridicîndu-se, pentru că America este o naţiune a femeii. Şi o 

mare                                          femeie se va ridica să fie preşedinte, sau ceva ca aceea în naţiune, şi apoi 

acolo va veni o anihilare totală, întreaga naţiune va fi ştearsă. 

  

De ce nu sîntem o denominaţiune ? – Jeffersonville IN 58-09-27 

  

136. Şi eu am spus,’Aminteşte-ţi, în acea zi, înainte de a veni sfîrşitul, că o femeie…Acum voi toţi ţineţi 

aceasta scrisă jos. Acolo va fi o mare şi puternică femeie ridicîndu-se, ca să fie preşedinte, sau dictator, sau 

ceva  femeie puternică în aceste State Unite .Şi ţara se va scufunda sub influienţa femeilor.Acum, voi 

amintiţi-vă; aceasta-i AŞA VORBEŞTE DOMNUL. 

  

Din acel timp – Klamath Falls OR 60-0716 

  

92. Eu nu am timp în această adunare să vă spun. În 1933… Aceasta-i o naţiune a femeii. Este numărul 

treisprezece. Apare în capitolul 13 din Apocalipsa: 13 stele, 13 dungi 13…Totul este treisprezece.Totul este 

o femeie. Şi amintiţi-vă, AŞA VORBEŞTE DOMNUL acolo va fi o femeie stăpînind înainte de sfîrşit. Ea va 



fi preşedinte, vice preşedinte, sau va fi biserica catolică ca o femeie. Eu am văzut-o :o mare femeie, naţiunea 

aplecată înaintea ei.Se va împlini înaintea timpului de sfîrşit. AŞA VORBEŞTE DOMNUL. Scrieţi-o jos şi 

aflaţi, voi oameni tineri. Priviţi dacă se întîmplă.Dacă nu ,eu sunt un profet fals. 

  

Conferinţă – Shreveport LA 60-1125 

6. Şi eu am spus, ‘Se va împlini înaintea sfîrşitului să vină, că acolo va fi o mare femeie ridicată în Statele 

Unite, pentru că Statele Unite este o femeie proscrisă.Numărul ei este treisprezece, şi ea se va ridica, fie ca 

preşedinte, sau (eu am pus-o în paranteze) poate femeia fiind frumoasă şi atractivă va fi biserica catolică dar 

crudă în inimă, şi va conduce naţiunea la corupţie..’ 

  

Epoca bisericii Efes – Jeffersonville IN 60-1205 

  

48. Acum, a fost spus acolo,’La acel timp, acolo va fi o mare femeie ridicîndu-se în Statele Unite’. Şi ea a 

fost îmbrăcată şi frumoasă, dar ea era crudă în inimă. Şi eu am pus paranteze la viziune, chiar o hîrtie 

galbenă, spunînd, ‘poate biserica catolică’.Şi femeilor fiind permis să voteze va ajuta să aleagă persoana 

greşită pentru această naţiune. Şi aceasta-i ce ei au făcut. Exact. Acum spunînd’Acela va fi începutul’. 

  

Epoca bisericii Tiatira – Jeffersonville IN 60-1208 

  

220. Vă aminti-ţi viziunea care a fost citită aici, în 1933 ? Biserica nici nu era construită. Neştiind ce era o 

viziune, numind-o o transă. Eram doar un tînăr predicator baptist, şi noi eram… 

226. Acum, am spus, ‘Acolo va fi în acel timp, în timpul cînd femeii i se va permite votul, şi ei vor alege 

persoana greşită( Ei au făcut-o la această ultimă alegere .Aceasta-i corect) care va începe apăsarea.În acel 

timp se va împlini că acolo va fi o mare femeie ridicată în Statele Unite ; ea va fi frumos îmbrăcată (şi am 

pus în paranteze, poate biserica catolică. Vedeţi ?) care va lua stăpînirea peste putere, stăpînind pe alţii în 

Statele Unite. Ea va fi frumoasă la privit, dar va fi o inimă rea cît poate ea.’ 

Religia Izabelei – Middletown OH 61-0319 

  

62. Oh, cînd Ahab a fost pe tron…Voi spuneţi,’el este pe tron’. Este corect, dar Izabela era capul în spatele 

acelui tron. Ea era aceea care  conducea. Priviţi cum a luat legile ţării şi le-a răsucit în jur, şi pentru folosul ei 

şi pentru lăcomie, şi făcîndu-l pe Ahab s-o facă pentru că era măritată cu el. Şi acesta-i felul cu liderii noştri 

astăzi .Eu nu spun că nu este un om plăcut, dar uită-te ce e în spatele lui: adultera, tendinţa pe care o avem 

,pentru care este America; principiile pe care este zidită America…Noi, prin alegerea noastră liberă, alegînd 

un lucru ca acesta. 

  

Cele şaptezeci de săptămîni ale lui Daniel  -  Jeff. IN 61-0806 

  

207. Acum, eu am prezis şi am spus, ‘Am văzut o mare femeie ridicîndu-se, atrăgătoare,îmbrăcată în reale 

haine regale ca purpura’ şi eu am pus micuţe paranteze aici jos ‘ea era o mare domnitoare în Statele Unite 

,poate biserica catolică’O femeie, ceva femeie…Eu nu ştiu să fie ea biserica catolică. Eu nu ştiu. Eu nu pot 

spune. Singurul lucru pe care l-am văzut, era o femeie; asta era tot. 

  

Pecetea a doua – Jeffersonville IN 63-0319 

                                                

277. Este ciudat ,America este numărul treisprezece şi o femeie. Şi ciudat,  apare tocmai  în capitolul 13 din 

Apocalipsa. Noi am început cu 13 dungi pe steag, 13 stele, totul 13, 13, 13 tot drumul jos; şi totul femeie, 

femeie, femeie tot drumul jos. 

278. Şi în final, am prezis ,o femeie o va controla.Vă amintiţi, a fost treizeci de ani în urmă, eu am spus-o, şi 

şapte lucruri pe care le-am prezis, cinci din ele s-au împlinit deja. Şi ei au omul chiar acolo să o aducă pe ea 

înăuntru. Şi voi a-ţi votat prin politica voastră. În regulă. 

  

Pecetea a patra – Jeffersonville IN 63-0321 

  



303. Ei bine, acelaşi lucru am făcut. Noi am avut un Washington şi un Lincoln, dar priviţi ce avem acum.Şi 

lucrul este, el este căsătorit şi ameţit cu o Izabelă. El ar putea fi un amic bun, dar ea va prelua afacerea. Voi o 

vedeţi chiar acum ;toată familia vine înăuntru. 

304. Ce mi-a spus Duhul Sfînt aproape treizeci şi cinci de ani în urmă (şi voi din timpurile vechi o ştiţi ) 

despre şapte lucruri care se vor întîmpla înainte de sfîrşit ?Acesta este penultimul ca ultimul să vină înăuntru. 

Totul altceva a atins exact la punct la războaie şi orice altceva. Vedeţi ? 

  

Suflete care sînt în închisoare acum – Jeffe. IN 63-1110M 

  

184. Notaţi, ce măreţ timp în care noi trăim.Profeţii au mustrat femeile lor moderne, în timpurile lor,şi ei au 

plătit cu vieţile lor. Istoria o dovedeşte că fiecare din acele timpuri a fost lumea femeii, cînd femeile au 

controlat. Priviţi astăzi.Noi vom avea un preşedinte, una din aceste zile, arătînd că s-ar putea întîmpla chiar 

acum. De fapt ea este preşedinte.Vedeţi ?El este doar o marionetă. 

203. Predică Cuvîntul, mînuieşte Cuvîntul, devenind o zeiţă, şi cauza fiecărui păcat…Biblia spune,’Eu nu 

sufăr o femeie să înveţe sau să ia autoritate.Să fie în supunere cum zice şi legea’. Vedeţi ?Voi nu o puteţi 

face.Sigur. Acolo sînteţi. Acela-i felul cum merge. Vedeţi ? Şi oamenii fac aceasta, pentru că nu le pasă de 

acest Cuvînt. Ei n-o vor vedea vreodată. 

  

Cisterne sparte – Jeffersonville IN 64-0726E 

  

56. Apoi am spus,’Am văzut o femeie stînd în Statele Unite ca o mare regină sau ceva. Şi ea era frumoasă la 

privit, dar rea în inimă. Şi ea a făcut naţiunea să meargă în pasul ei.’ 

  

O expunere a celor şapte Epoci ale Bisericii – Epoca Laodicea 

  

322-2. Apoi în a şasea viziune acolo s-a ridicat sus în America o foarte frumoasă femeie, dar crudă în 

inimă.Ea a ţinut oamenii în totala ei putere. Eu cred aceasta a fost ridicarea bisericii romano-catolice; cum 

am crezut ,ar putea fi o viziune a ceva femeie ridicîndu-se în mare putere în America printr-un vot popular al 

femeilor. 

  

  

Capitolul 3 :                                                 TREZIREA ESTE TERMINATĂ 
ÎN                                                                                                                                                         
   AMERICA DE NORD 

  

Ce este o viziune ? – Chicago IL 56-0408A 

  

111. Şi eu am spus aceasta şi am făcut prezicerea aceasta..Eu nu o spun acum în Numele Domnului. Eu o 

spun ca fratele vostru. Eu prezic aceasta şi ascultaţi îndeaproape.Eu prezic că America în acest an, Statele 

Unite în acest an, sau vor primi pe Cristos, sau ea va începe să decadă din acest an. 

112.Acesta este timpul Americii să se pocăiască, şi dacă n-o face…Eu am prezis-o, Eu cred cam la 15 sau 16 

ianuarie acest an, doar simţindu-mă călăuzit s-o spun, şi am văzut roţile urnindu-se. 

115. Vezi, trebuie să ai grijă despre ce vorbeşti; veghează ce spui, dar eu o cred. Acum Domnul nu mi-a spus 

aceasta, dar eu o cred, că America ori va primi pe Cristos, ori se va întoarce total în acest an; şi eu am prezis 

că ei se vor întoarce de la El. 

  

Dragoste divină –Jeffersonville IN 56-0826 

  

43. Cînd eu am prezis şase luni în urmă că acesta va fi anul de încheiere pentru America, şi noi vom vedea 

dacă este conform cu Evanghelia sau nu. Acesta este timpul cînd ea e dusă.Va merge de altfel sus sau jos 

anul acesta.Asta-i corect. 

  

Scrisul de mînă pe perete – Jeffersonville IN 58-0309M 

  



99. Şi trezirea este aproape terminată.Vă amintiţi că este AŞA VORBEŞTE DOMNUL, am spus, America a 

făcut decizia ei finală in 1956. Priviţi de atunci. Ea este dusă, şi nimic rămas decît judecată şi haos. Priviţi ce 

s-a întîmplat în acest timp.Doar priviţi ,cum o va ţine mai rapid şi mai rapid.Noi sîntem la sfîrşit. Noi trăim 

în umbrele venirii Sale. 

  

Condamnare prin reprezentare – Jeffersonville IN 60-1113 

  

188. Ea este pe drumul ei în jos chiar acum. Ea niciodată nu se v-a întoarce.E dusă. Asta-i corect.Ea este 

dusă din 1956 cînd ea s-a condamnat şi s-a întors de la Dumnezeu din orele marii treziri. 

  

Credinciosul Abraham – Richmond VA 61-0312 

  

74. Acum, priviţi.În Sodoma erau păcătoşi. Ei erau perverşi, ca şi lumea astăzi. Mare parte din această 

naţiune este complect dusă. Am spus ‘Noi sîntem doar combinaţi cu comunism şi orice.’Orice ism. Cei mai 

mulţi dintre voi, dacă a-ţi pune în fiecare stat în toată Statele Unite un preşedinte drept, încă rămîne dusă. Ea 

niciodată nu se va mai ridica din nou, AŞA VORBEŞTE DOMNUL.În 1956 ea a făcut mişcarea 

fatală.Acum, ea a luat-o bine pe calea ei cam trei luni în urmă. Acum ,este dusă. Scrieţi-o în Biblia voastră; 

vedeţi dacă-i corect. 

  

Recunoscînd ziua voastră şi mesajul ei – Jeff. IN 64-0726M 

  

140. Isus a spus către Israel,’Dacă ţi-ai fi cunoscut ziua ta’.Odată şezînd pe Muntele Măslinilor ,El a privit şi 

a spus’Ierusalime, oh ,Ierusalime’…El a plîns.El privea jos.Nu ca o comparaţie doar că – într-o dimineaţă 

cam la zece cînd am văzut acea biserică prostituată.Jos în inima ta simţi poţi Duhul Sfînt picurînd 

lacrimile.’Ierusalime, oh Ierusalime, de cîte ori v-am avertizat. Ce ai făcut tu ? Ai omorît prorocii care I-am 

trimis. I-ai ucis.Şi Mesajul trimis bisericii astăzi a fost ucis  de dogmele denominaţionale. Scriptura a fost 

ucisă de dogmele lor. Isus a spus’Dacă doar aţi fi cunoscut ziua voastră; dar este prea de tîrziu acum ; este 

prea tîrziu.’ Aşa este cu bisericile. 

141. Eu o cred din toată inima, că ea a trecut de răscumpărare.Nu contează ce vreţi voi să credeţi despre ea, 

este părerea voastră proprie; aceasta este a mea. Vedeţi ? Nu trebuie să aveţi părerea mea. Dar eu cred că ea 

a trecut de răscumpărare, şi aceasta de cinci sau şase ani. Eu îmi amintesc –vă amintiţi Chicago. Priviţi ce s-a 

întîmplat de atunci, şi ce se întîmplă. Vedeţi ?                                            

Amintiţi-vă numele meu este înaintea ei;s-a lipit acolo; este AŞA VORBEŞTE DOMNUL.Uitaţi-vă dacă ea 

nu a căzut continuu. 

  

  

Alegerea unei Mirese – Los Angeles CA 65-0429E 

  

239. Fratele meu, sora mea,eu nu ştiu mai mult să spun.Dacă am har în ochii voştri prin puterea lui 

Dumnezeu, dacă mă credeţi profetul lui…Aceasta-i prima dată în public că spun asta, dar simt o ciudată 

avertizare de vreun fel. Eu nu sînt tentat la aceasta.Voi ştiţi că eu nu sînt.Eu nu acţionez astfel.Am ezitat să 

spun mesajul şi aceste lucruri.Am fugit pe alături şi orice altceva să nu o fac, dar a fost spus,şi voi sta la ziua 

judecăţii ca un martor că am spus adevărul. Aceasta-i AŞA VORBEŞTE DOMNUL !… 

240. Oh, penticostali, fugiţi pentru viaţa voastră.Fugiţi la coarnele altarului şi strigaţi pînă nu e prea tîrziu, 

pentru că ora vine cînd puteţi striga şi nu va face nici un bine. Esau a căutat să găsească locul dreptului de 

naştere şi nu a găsit. Eu te predau, oh California, oh, convenţia Evangheliei depline a Oamenilor de Afaceri, 

care vă iubesc, care vă las şi vă strîng cu toată inima,vă predau lui Isus Cristos în seara aceasta. Fugiţi la 

el.Nu lăsaţi diavolul să vă răcească de aici. Staţi acolo pînă fiecare din voi sînteţi umpluţi cu Duhul Sfînt aşa 

de mult pînă vă va face să veniţi la acest  Cuvînt, pînă vă va face pe voi femeilor îndreptate, şi voi bărbaţilor 

îndreptaţi.Dacă ziceţi că aveţi Duhul Sfînt şi nu vă potriviţi cu Cuvîntul, este alt spirit în voi. Duhul lui 

Dumnezeu este pe Cuvîntul lui. Mesianicul, Cuvîntul uns…Mireasa trebuie să fie Mesianită, Cuvîntul uns. 

  

O expunere a celor şapte Epoci ale Bisericii – Epoca Laodicea 

  



347. Acolo este toată discuţia despre glossolalia-(vorbirea în limbi ) presupusă  a fi evidenţa Duhului Sfînt, 

şi oamenii se gîndesc că noi sîntem în mijlocul unei mari treziri. Trezirea este terminată. America a avut 

ultima ei şansă în 1957. Acum limbile sînt semnul lui Dumnezeu a dezastrului de neoprit, ca atunci cînd  au 

apărut  pe zid la sărbătoarea lui Belşaţar. 

  

Porunca a unsprezecea 

  

22. ‘Şi AŞA VORBEŞTE DOMNUL chiar acestora care sau asociat împreună, AŞA VO

RBEŞTE DOMNUL acelora care se numesc pe ei însişi că au fost umpluţi cu Duhul Meu

: Pentru că voi aţi fost poporul Meu –Eu te-am binecuvîntat, eu te-am uns, dar tu te-

ai adunat împreună şi ai respins slujitorul Domnului Dumnezeu care Eu l-

am trimis la tine. Şi chiar prin trimiterea lui Eu te voi judeca, şi casa ta va fi pustiită-

 chiar în această zi, chiar în această oră. Pentru că tu ai chemat pentru trezire dar ureche

a Domnului nu va asculta la tine, pentru că atunci cînd Eu te-

am chemat nu mai cunoscut.Tu vei fi un popor ciudat pentru mine cînd îţi voi vorbi.Da t

u ai devenit ca şi poporul Meu (Israel nota trad.) cînd am stat şi am scos diavoli afară, şi

 am vindecat bolnavi, şi am frînt pîinea şi am înmulţit-

o, tu spui ‘are diavol’.’Dar celui ce are o ureche, lasă-

l să audă ce spune Duhul bisericilor, pentru că Eu voi vorbi ţie.Voi trimite slujitorii mei 

ţie, şi te vor binecuvînta şi te vei aduna pentru Mine.Vei fi binecuvîntat puternic cum tu 

nu ai fost vreodată. Aruncă de la tine gîndurile oamenilor şi căile oamenilor şi întoarce-

te la Domnul.’ 

  

Capitolul 4 :                             DISTRUGEREA TOTALĂ A STATELOR UNITE 

  

Pecetea lui Dumnezeu – Jeffersonville IN 54-0514 

  

281. Şi oamenii astăzi care rîd de vorbirea în limbi, care rîd de vindecarea divină, care rîd de prorocie, care 

rîd de manifestarea Duhului; şi acelaşi duh care a denominat acei evrei înapoi acolo, care au hulit Duhul 

Sfînt acolo, şi au murit sub judecată divină…Aceste State Unite sînt destinate pentru judecata divină sub 

puterea Duhului Sfînt. Ei sînt condamnaţi, şi iau în derîdere, şi o întorc,şi ne numesc ‘tremurători sfinţi’ şi 

orice altceva.Dar ora este aici cînd Dumnezeu va turna judecata divină. Amin. 

  

Desăvîrşire – Jeffersonville IN 57-0419 

  

103. Vrei tu să-mi spui că ai ridicat mîna şi nu eşti destul de sincer să te ridici pe picioare ? Ce bine ţi-a făcut 

Evanghelia vreodată ţie ?Oh, aşa joc de-a biserica, joc cu Dumnezeu.Ora este curînd aproape, una din aceste 

bombe atomice va lovi în jur aici undeva în una din aceste mari fabrici de pulberi.Nu va fi o secundă să te 

gîndeşti. Va fi prea tîrziu atunci, şi poate înaintea Paştelui următor, sau chiar acest Paşte. 

  

Scrisul de mînă pe perete – Jeffersonville IN 58-0309M 

  

123. În oricare minut se poate întîmpla.Singurul lucru ,noi doar ne înşelăm unii pe alţii. Am pornit micuţa 

rachetă sus şi se arde, trei picioare de la pămînt.Acum punem alta sus, se arde afară. De ce ? Ne-am otrăvit 

minţile cu ţigări, cu femei, cu wiskey, cu timpuri măreţe, şi nu i-a plăcut lui Dumnezeu din cer.Şi Scriptura 

prezice că Rusia o va face. 

Unde sîntem noi  ?La sfîrşit.Fiecare naţiune este speriată de moarte. Eu cred că ei pot pune o rachetă chiar 

acum şi să distrugă naţiunea în cinci minute, şi nu va fi decît praf şi gaze în care am fost la început.Ei pot s-o 

facă. 

  

Va merge Biserica înainte de necaz ? Jeff. IN 58-0309E 

  



71. Înainte să cadă focul, Lot era afară din Sodoma, pentru că Îngerul a spus,’Nu pot face nimic pînă nu vii 

afară. Trebuie să-mi trag mîna  să fac focul să cadă din cer.’ 

72. Şi eu cred că este exact: Îngerul distrugerii ţine mîna Rusiei, cu bombe atomice, pînă Biserica vine 

împreună ca un mare Trup a lui Cristos.’Nu pot face nimic pînă nu vii încoace.’Oh, dacă asta nu este o 

asigurare binecuvîntată. 

117. Şi El niciodată nu a făcut-o vreodată la Neamuri. De ce ?El a lăsat-o pentru această zi. Asta-i ce spune 

El ‘În ziua cînd Fiul omului se va descoperi din cer’ El se descoperă acum bisericii pentru har. Următoarea 

dată se descoperă pe Sine în distrugere la aceia ce au respins Mesajul. 

121. Acolo nu mai este nici un lucru, stiinţa o spune, o auziţi în fiecare zi la radio, la televiziune, cînd ei au 

intervievat aceşti oameni de ştiinţă.Ei au spus că acolo nu este nimic să împiedice această lume de a fi 

explodată în orice minut. E nevoie de o băutură bună de vodcă, şi ei trag o manetă, şi asta este. 

  

Prin credinţă Moise – Jeffersonville IN 58-0720M 

  

11. Eu nu am ştiut atunci că ei au ceva să o poată anihila, cum au ei acum, dar am văzut naţiunea în anihilare 

totală- resturi de pomi şi lucruri ca acelea rămase.Deci este pe drumul ei. 

  

Străjerule ,cît mai e din noapte ? – Jeffersonville IN 58-1130 

                                                       

69. Oh, prieteni ascultaţi la AŞA VORBEŞTE DOMNUL. Dacă mă consideraţi pe mine de a fi slujitorul 

Lui, este doar înainte de ivirea  zilei. De aceea este această întunecime oribilă. Este doar înaintea venirii 

Domnului Isus. Acolo nu mai este speranţă rămasă în nimic doar venirea Lui. 

  

El-Shaddai – Los Angeles CA 59-0416 

  

57. Acum ascultaţi ce a spus Isus,’Cum a fost în zilele Sodomei…’Oh, lăsaţi-o să  pătrundă.’Cum a fost în 

zilele Sodomei, aşa va fi la venirea Fiului lui Dumnezeu ‘Duhul lui Dumnezeu în carne umană, în Biserica 

Lui, descoperind şi făcînd manifest semnul lui Mesia cum a făcut în acea zi, cum a făcut în zilele lui Cristos, 

cum este la sfîrşitul dispensaţiei Neamurilor, doar cu cîteva ore înainte ca bombele să cadă, înainte ca lumea 

să fie distrusă… 

Oameni mari, oameni de ştiinţă, generali, şi aşa mai departe spun că următorul război va

 ţine doar trei minute.Rusia are timpul numărat  pentru Hollywood şi Vine.Ei au timpul 

numărat pentru Lakeside Drive în Chicago, şi pentru oraşul New York, şi pentru oriunde

. Bombele lor stau gata.Noi avem timpul numărat chiar la Moscova şi diferite locuri. Şi 

ce se întîmplă ?Biblia este împlinită atunci. Acela-i singurul lucru rămas. 

  

  

Deosebind Trupul Domnului – Chatauqua OH 59-0812 
  

16,3. Cînd noi vedem prezicerea lumii şi auzim oameni ai păcatului strigînd, El va şterge capitalele. Noi ne 

dăm seama că ei au bombele să o facă. Doar ceva fanatic să o atingă. Voi sînteţi ţinuţi prin har pînă El are 

Biserica gata. 

  

Auzind, recunoscînd, acţionînd pe Cuvîntul lui Dumnezeu - Jeffersonville IN 60-02 

  

206. Voi spune acest singur lucru; poate aceasta este calea lui Dumnezeu înainte ca să trimită bomba 

atomică.Voi trebuie să faceţi ceva greşit, voi ştiţi.Voi trebuie să atingeţi unsul Lui odată, pentru ca aceiaşi 

Scriptură, fără ca…’Nu atingeţi aleşii mei’ Aceasta-i corect. Deci va lua aceasta să trimită judecata, cum a 

făcut în zilele lui Daniel sau altundeva, las-o să vină. Eu sînt slujitorul Tău Doamne.Aceasta-i corect. Oh, da. 

  

Epoca Bisericii Efes – Jeffersonville IN 60-1205 

                                                 



49. Acum, un alt lucru a spus, că…Apoi imediat după aceasta, am văzut această naţiune 

devenind doar explodată în bucăţele.Acum, dacă acele lucruri s-

au întîmplat, aşa vor fi şi acestea. 

  

Epoca Bisericii Tiatira – Jeffersonville IN 60-1208 

  

227. Am spus, ‘Apoi m-am uitat din nou, şi am văzut Statele Unite doar explodată în bucăţi. Acolo nu a 

rămas nimic din ea.’ 

228.Şi eu am prezis atunci.’Acum ,aceea a fost AŞA VORBEŞTE DOMNUL.’ 

231. Şi eu am spus,’Am văzut, arătînd ca o ardere abia stinsă, pietre explodate, şi întreaga Statele Unite doar 

arătînd pustie, stînd aşa, cît am putut vedea de unde stăteam.’ 

  

  

Apocalipsa capitolul patru - Jeffersonville IN 61-0108 
  

87. Aceasta-i teribil, dar aceasta este America.Canada, voi oameni preţioşi din Canada, dacă America o ţine 

înainte, Canada va fi la fel de jos ca America după un timp. Treci de frontierele Canadei oriunde ,şi voi aveţi 

atmosfera Americană. Această America este prostituata naţiunilor.Este exact ce este ea, şi ea va deveni mai 

rău de acum. Ea vine la sfîrşitul ei.Biblia vorbeşte de soarta ei,spune cum va fi ea, America, josnică, 

putredă,murdară, rea.Exact corect. Ea a fost o mare naţiune. Ea a purtat mesajul Evangheliei.Ce o face pe ea 

în felul în care este ? Pentru că ea s-a întors de la mesajul Evangheliei şi a respins adevărul. Este oribilă. O 

va primi, nu vă temeţi.Am văzut-o în viziune ca AŞA VORBEŞTE DOMNUL. Vine. Ea va plăti pentru 

păcatele ei. 

  

Instrucţiunile lui Gabriel pentru Daniel – Jeff. IN 61-0730M 

  

83. Auziţi profetul strigînd.Această ţară va fi pustie. Şi nu să imit acest mare servitor a lui Dumnezeu, dar eu 

am profeţit că întreaga naţiune va deveni pustie. Dumnezeu va pedepsi această naţiune pentru păcatele ei. 

Dacă Dumnezeu nu a lăsat pe Israel, aleşii Lui, sămînţa lui Abraham, cu care a făcut legămînt şi promisiune, 

dacă El nu i-a lăsat cu lucrările rele, chiar dacă erau religioşi pînă-n  inimă, avînd biserici mari, preoţii, şi 

rabinii, dar din cauza imoralităţii şi lucrurile dintre ei, şi Dumnezeu îi face să secere ce au semănat, aşa o 

vom avea noi. 

  

Tărie perfectă sau slăbiciune perfectă – Jeff. IN 61-1119 

  

160. Oh, aş fi dorit să am acest toiag.Ei sînt învinşi.Biserica organizată este bătută, doar la fel aceste State 

Unite învinsă, tremurînd şi temîndu-se, şi bombe atîrnînd acolo pentru ei; Ei ştiu că ei au dat înapoi şi a mers 

viaţa lor pentru iad.Şi ei sînt bătuţi. Duhul a ieşit afară din ei. Tu trebuie să cauţi în pomi să ai tineri pentru 

armată; ei au văzut ce s-a întîmplat de altfel.Noi sîntem bătuţi.Biserica este bătută.Ei ştiu asta. 

  

Calea unui adevărat profet a lui Dumnezeu – Jeff. IN 62-0513M 

  

127. Aşa este astăzi.Acelaşi Dumnezeu pe care America pretinde că-l iubeşte va aduce judecata peste 

naţiune şi o va distruge.Sper că asta merge aşa de adînc că voi nu ve-ţi ieşi niciodată din ea.Acela pe care 

pretindeţi că-l iubiţi şi cu dogmele făcute de om, şi viaţă imorală, şi decăderea pe care o aveţi în voi, la o 

parte de la Cuvîntul lui Dumnezeu vă va distruge într-o zi.Asta-i AŞA VORBEŞTE DOMNUL.Nimic 

altceva rămas pentru noi. 

133. Femeile ştiind că Biblia le condamnă să facă anumite lucruri, îşi tund părul, şi acţionează ca lumea, şi 

poartă haine imorale şi lucruri ca acestea, şi ele o fac constant oricum, şi vorbesc în limbi, şi sar în sus şi-n 

jos, şi strigă, şi au societăţi de doamne bătrîne şi cercuri de cusut, şi trimit misionari pe cîmp.A devenit o 

duhoare în privirea lui Dumnezeu. Şi AŞA VORBEŞTE DOMNUL, El va distruge întregul lucru. El o va 

face. 

156. Ei cred că aceasta-i aprobarea lui Dumnezeu că sînt catolici. Protestanţii gîndesc că este aprobiul lui 

Dumnezeu fiind protestanţi. Ha. Este non-sens; este carne de tun; este cenuşă atomică ;este mînia lui 

Dumnezeu fiind făcută să explodeze. Asta-i exact corect. 



158. ‘Ei bine’ voi spuneţi asta’Ei bine noi sîntem în alianţă cu ei.Noi avem toată protecţia vestului.’ 

Ei au avut toate naţiunile în jurul lor ca protecţie, dar acel profet a spus,’Dumnezeu vă va distruge; 

Dumnezeul pe care-l slujiţi vă va distruge pentru prostia voastră’. El spune acelaşi lucru în aceasta 

dimineaţă. 

225. Acum, el trebuie să vă ducă înapoi la Cuvînt.Dar noi avem învăţătorii noştri astăzi care au învăţat 

oamenii afară pe lîngă fundaţia lui Dumnezeu. Acum, ascultaţi îndeaproape.Aceasta-i ce ei au făcut acolo; 

aceasta-i ce Amos le spunea lor.’Dumnezeul pe care pretindeţi că-l ştiţi, El este Acela care vă va distruge.’ 

  

Acuzaţia – Jeffersonville IN 63-0707 

  

358. Eu o spun pe aceste benzi şi pentru această audienţă; O spun sub inspiraţia Duhului Dfînt, ‘Cine este de 

partea Domnului ?Lăsaţi-l să vină sub acest Cuvînt’.Dumnezeu cu siguranţă va aduce această generaţie rea, 

negatoare de Cristos, respingătoare de Cristos la judecată pentru blasfemie, răstignirea Cuvîntului lui 

adeverit. Voi veniţi la judecată. Eu o condamn.’Cine este de partea Domnului? ‘a spus Moise, ‘Să vină la 

mine’ cînd Stîlpul de Foc atîrna acolo ca o evidenţă. Cine este de partea Domnului ? Lăsaţi-l  să ia Cuvîntul, 

să-şi nege crezul,şi să-l urmeze pe Isus Cristos zilnic.Şi eu vă voi întîlni în acea dimineaţă. 

  

Avertizare apoi judecata – Jeffersonville IN 63-0724 

  

91. Acum, noi aflăm că mîndra noastră America nu va scăpa de mînia lui Dumnezeu.Cum am spus într-o zi 

,cînd am fost aici. Sînt sigur că a fost aici, că toate sînt la sfîrşit.Voi ştiţi, eu nu pot vedea nimic pe ce să 

zidiţi.Voi nu vă puteţi zidi pe politică; este dusă. Nu vă puteţi bizui pe viaţa socială, pentru că este aşa 

demoralizată.Acolo nu este nimic pe care să te poţi bizui.Şi nu poţi pune speranţă în nimic. 

159. Acum, acelaşi lucru cu naţiunea noastră…Atunci tu spui,’Frate Branham, duminica trecută ai spus 

‘Acolo nu este o speranţă’.Da.’De ce ? ‘Ea este privită cu dispreţ’, se numeşte.O veţi primi.Vine un timp 

cînd această naţiune va fi în bucăţi. Am văzut-o în 1933. Vedeţi ? Voi spuneţi, sau poate a-ţi spus ‘ Ei bine 

nu s-a întîmplat atunci…’ 

  

Influienţă – Tulare CA 64-0215 

  

165. Am spus ,’AŞA VORBEŞTE DOMNUL: Dumnezeul pe care America pretinde că-l slujeşte o va 

distruge pe ea .’Luaţi aceasta cum vreţi voi.Ce avem noi nevoie este, ‘Jos la altar, Isaia.’ 

                                                        

Semnul Scriptural al timpului – Birmingham AL 64-0410 

  

95. De ce discutăm despre a merge la Fort Knox, şi să se mute guvernul acolo, şi să săpăm jos în pămînt. De 

ce, pentru că bombele ruseşti merg poate o sută, două sute de yarzi jos în pămînt, şi o explodează pentru 150 

de mile.Lovitura va merge direct în lavă.Nu sînteţi în siguranţă nicăieri pe acest pămînt. Este un singur loc 

sigur; în braţele lui Isus Cristos. El este adăpostul nostru. 

  

Capodopera – Jeffersonville IN 64-0705 

  

76. Aşa cum vedem zilele întunecîndu-se, aşa cum vedem umbrele căzînd…Cînd am prezis că sînt doar 

cîteva rotiri de soare şi naţiunea este dusă. Ştiţi voi , ieri, 4 iulie, cînd Thomas Jefferson a semnat Declaraţia 

de Independenţă, el şi comitetul care era cu el, în sunetul Clopotelui Libertăţii, şi noi am fost declaraţi 

independenţi ca naţiune…In acord cu istoria nu a fost niciodată o democraţie care să ţină mai mult de 200 de 

ani. Şi a fost în 1776 , iulie 4.Noi mai avem unsprezece ani rămaşi.Îi vom face noi ? Nu se ştie. Unsprezece 

ani şi dacă o face ,rupe toată istoria. 

  

Mergînd dincolo de tabără. – Jeffersonville IN 64-0719E 

  

86. Priviţi ce a spus profetul Amos, cînd a venit în Samaria.Şi ochii lui îngustîndu-se cînd el a venit sus şi a 

văzut acel oraş păcătos, femei şezînd pe străzi cu bărbaţi: o Americă modernă…Cînd s-a uitat, ochii lui s-au 

subţiat.Şi nu a avut pe nimeni să-l sponsorizeze; nu a avut carnet de membru.Dumnezeu l-a trimis.Vor 

asculta oamenii mesajul lui ? Dar el a profeţit şi a spus’,Dumnezeul pe care pretindeţi că îl slujiţi vă va 



distruge’.Şi eu spun în Numele lui Isus Cristos, adevăratul Dumnezeu că…Această naţiune se pretinde o 

naţiune religioasă; acelaşi Dumnezeu care pretind că-l slujesc îi va distruge în necurăţia lor.Va distruge 

fiecare denominaţiune de pe faţa pămîntului, care pretinde că-l slujeşte. 

  

Încercînd să faci un servici fără să fie voia lui Dumnezeu - Jeffersonville IN 65-0718M 

  

142. Puteţi simţi Duhul Sfînt strigînd din voi? ‘Oh, State Unite şi lumea , cum am vrut să vă adun, dar voi 

nu.Acum ,ora voastră a venit.Zeul vostru a plăcerii, dumnezeul vostru a poftei, dumnezeul Sodomei şi 

Gomorei, au venit între voi…’ 

                                                       

  

Cum vulturul îşi scutură cuibul 

  

26. Bărbaţi şi femei ascultaţi la mine acum-

 înainte ca ziua să vină şi voi sînteţi lăsaţi pe pămînt în întuneric şi judecată, fugiţi cît de

 repede puteţi şi cereţi protecţie- primiţi mesajul Lui al harului.’Grăbeşte-

te ‘spune Îngerul ‘,şi scăpă la munte că nu pot face nimic pînă nu ieşi afară’.Judecata nu 

poate veni. Rusia are o rachetă care ne va pune pe noi pe patul de moarte. Ce este vorbit 

naţional şi spiritual ?Dumnezeu vorbeşte bisericii Sale ‘Vino mai sus pentru că nu pot fa

ce nimic pînă tu nu ieşi’.Dumnezeu aşteaptă pentru Biserica Lui să rupă barierele denom

inaţionale şi să vină împreună pentru o reală revărsare a Duhului Sfînt să ridice biserica 

Lui în Glorie.’Nu pot face nimic pînă tu nu vii încoace’.Noi trebuie să venim împreună c

a El să ne unească într-un Trup şi să ne răpească înaintea distrugerii lumii. 

  

O Expunere a celor şapte Epoci ale Bisericii – Epoca Laodicea 

  

322. Ultima şi a şaptea viziune a fost cînd am auzit o explozie teribilă.Cum m-am întors să privesc Nu am 

văzut nimic doar dărîmături, cratere, şi fum peste tot pămîntul Americii. 

  

Capitolul 5 :                                                     ROMA ÎN PROFEŢIE 

  

Invazia Statelor Unite – Jeffersonville IN 54-0509 

  

198. Şi acum ,în loc de adunare, încercăm să facem biserica frumoasă, construind o biserică mai mare, 

punînd mari turle, orgi mari,şi avînd totul încercînd să se potrivească ca biserica catolică.Voi nu vreţi să vă 

şablonaţi cu biserica catolică, care este sortită să meargă la pieire.Pentru că AŞA VORBEŞTE DOMNUL, ea 

este sortită pieirii.Şi voi sînteţi un model după ea,şi ve-ţi merge cu ea.   

  

Semnul fiarei – Jeffersonville IN 54-0513 

137. Amintiţi-vă, o spun ca profetul lui Dumnezeu:Imperiul Rusesc va arunca o bombă atomică de ceva fel 

pe oraşul Vatican şi-l va distruge într-o oră. AŞA VORBEŞTE DOMNUL. 

                                                            

Începutul şi sfîrşitul dispensaţiei Neamurilor –Jeff. 55-0109E 

  

108. Şi el a spus că fier şi lut erau la degete, cele zece degete, cele zece împărăţii.Şi a spus că ele nu se vor 

amesteca, şi ei au intercăsătorii între unii şi alţii, Romanism şi Protestantism. 

  

Credinţa dată odată sfinţilor – Chicago IL 55-0501 

  

17. Mergînd la şcoala duminicală într-o dimineaţă, am fost prins într-o viziune.Şi am spus, ‘Acum…’Sub 

inspiraţia Duhului Sfînt am spus,’Acum acolo vor fi trei mari ism-uri.Care sînt acum în existenţă. Unul 

dintre ele este în Roma, care este Fascism, şi unul este în Germania care este Nazism.Şi altul este în Rusia 

care este Comunism.’.Am spus’Aceste trei mari ism-uri sînt duhuri necurate care au ieşit afară din gura 

profetului fals, şi balaurului, şi aşa mai departe care se vor uni pe ele împreună, vorbind lucruri care nu ar 



trebui,şi se vor lovi una pe alta, pînă cînd în final vor termina într-un singur ism. Şi eu prezic că acesta va fi 

comunism.Şi comunismul va arde cetatea Vatican. 

  

Epoca bisericii Tiatira – Jeffersonville IN 60-1208 

  

144. Şi vă voi da un mic gînd despre aceasta, acest fier şi lut.Aţi observat, sau v-am citat-o eu vreodată, că în 

ultima mare conferinţă care au avut-o unde Krushchev a luat pantoful şi a lovit masa cu el ?Acolo erau cinci 

naţiuni estice adunate acolo, erau cinci naţiuni vestice.Krushchev conducea naţiunile estice; Eisenhower 

conducea naţiunile vestice; acolo cei doi principali lideri, cele două degete mari de la picior. Krushchev in 

Rusia înseamnă ‘lut’. Eisenhower în engleză, înseamnă ‘fier’.Noi sîntem la sfîrşit. 

145. Cu alte cuvinte ,priviţi aici.Eisenhower are un nume mare aici în Statele Unite , dar în Roma nu 

înseamnă nimic, în Rusia este nimic.Krushchev mare în Rusia, dar în Statele Unite el nu este nimic.Dar 

acolo este un om care este mare peste tot; Acela-i acel papă. (Asta-i corect) ‘Să ne organizăm împreună şi să 

venim împreună’. 

  

Creştinism contra păgînism – Jeffersonville IN 61-1217 

  

74. Şi cînd eu vă pot dovedi vouă prin Cuvîntul scris din Biblie, exact zilele şi anii, că Petru a părăsit 

Palestina doar o dată, şi a mers în Babilon, jos pe Eufrat. Niciodată nu a fost în Roma, pe baza Scripturii, 

AŞA VORBEŞTE DOMNUL, totul este o idee păgînă. 

  

Cea mai mare bătălie care a fost vreodată - Jeffersonville IN 62-0311 

  

297. Ascultaţi ,este pe bandă acum.Vorbesc lumii sau oriunde va merge banda. Şi vouă oamenilor aici, nu 

contează ce se întîmplă cu mine, voi credeţi aceasta. Rusia, comunismul nu cucereşte nimic.Cuvîntul lui 

Dumnezeu nu poate să cadă. Romanismul va cuceri lumea. 

298. Să luăm viziunea lui Daniel; acesta-i Cuvîntul Domnului.’Tu ,oh, Daniel—oh tu, rege Nebucadneţar 

eşti acest cap de aur: Babilonul.O altă împărăţie îţi va urma, care este argint, care sînt Mezii şi perşii ‘.Alta a 

fost Grecia, Alexandru cel mare; următoarea vine în Roma. Şi acolo nimic nu e spus despre comunism.Roma 

cucerind lumea. 

299. Isus Cristos a fost născut în împărăţia Romană şi persecutat, la primul lui timp aici  de împărăţia 

romană. Şi la a doua venire acum, mesajul Lui este persecutat de denominaţiunile romane, care este mama 

tuturor.Şi cînd El vine, El vine să şteargă afară acea împărăţie romană, care evreii întotdeauna l-au aşteptat 

să vină să şteargă împărăţia romană.Ierarhia catolică cu toate denominaţiunile din lume, chiar acum venind 

împreună ca o organizaţie. Nu este Rusia, este Roma.AŞA VORBEŞTE DOMNUL. 

305. Este Romanismul care preia lumea, şi romanismul este mama organizaţiei.Acolo niciodată nu a fost o 

organizaţie pînă la Roma, şi fiecare din ele au venit afară din ea, Biblia o spune. Ea a fost mama 

prostituatelor. 

  

Super Semnul – South Gate CA 62-0624 

  

67. Acum, eu aş putea la fel de bine s-o spun; este pe inima mea.De ce vă temeţi voi de comunism ? Voi 

spuneţi,’ Comunismul va stăpîni lumea’.Voi oamenilor nu cunoaşteţi Biblia. Arătaţi-mi un loc unde spune că 

comunismul va stăpîni lumea. Biblia spune că Roma va stăpîni lumea, nu comunismul.Oh, comunismul este 

doar o păpuşă în mîna lui Dumnezeu., jucînd totul să-i persecute pe toţi,şi să facă Cuvîntul să se 

împlinească.Acelaşi lucru, El spune,’Pe cine putem trimite să-l înşele pe Ahab ?’Să facă profeţia lui Ilie să se 

împlinească. Comunismul nu va stăpîni lumea. Vedeţi, Daniel a văzut acea vedenie. Fiecare din împărăţii au 

urmat una după alta.Şi niciodată nu au venit la comunism.A ieşit afară cu puterea Romei în picioare.Corect. 

Romanismul va stăpîni lumea, nu comunismul.Nu vă faceţi griji despre acesta.Acesta nu mă deranjează pe 

mine deloc. 

  

Absolutul – Jeffersonville IN 62-1230M 

  

29,3. Am spus ‘Sînt trei ism-uri care s-au ridicat: Nazism, fascism, comunism’.Am spus,’Aceste ismuri se 

vor schimba şi vor veni în jur în una; va fi comunism.Priviţi.Comunismul va arde Roma.’Vedeţi ? Voi 



priviţi-o.Uh-huh. Este o unealtă în mîna lui Dumnezeu. Ei cred că sînt împotriva lui Dumnezeu; ei au lucrat 

chiar pentru El tot timpul, neştiind-o. El doar îi folosea ca o păpuşă, ceva unealtă în mîna Lui cum a fost 

Nebucadneţar şi mulţi alţii. 

  

Ce să fac cu Isus numit Cristosul ? Jeffersonville IN 63-1124M 

  

91. Mergeţi înapoi la Daniel din nou, fierul şi lutul în picioare.Fierul niciodată nu a încetat de la genunchi în 

jos la sfîrşit.Şi fiecare ştie că Rusia nici nu a fost cunoscută atunci. A fost Roma.Balaurul roşu a fost Roma. 

Întotdeauna Roma.Şi fierul niciodată nu s-a schimbat în altceva; a rămas Roma. Şi fiara este Roma. 

92. Şi  Roma are un sistem religios, cu o rană de moarte la cap, dar a fost reînviat de la Roma păgînă la 

Roma papală.Şi acum ei sînt să facă un chip a ei, a fiarei care vine sus în Apocalipsa 13. 

  

Capitolul 6:                                          BISERICA CATOLICĂ VA STĂPÎNI 
  

Cea mai mare bătălie  - Jeffersonville IN 62-0311 

  

297. Ascultaţi ,este pe bandă acum. Vorbesc lumii sau oriunde aceste casete vor merge.Şi vouă oamenilor 

aici, nu contează ce se întîmplă cu mine ,voi credeţi aceasta.Rusia, comunismul nu cucereşte nimic. Cuvîntul 

lui Dumnezeu nu poate cădea. Romanismul va cuceri lumea. 

299. Isus Cristos a fost născut în împărăţia romană şi persecutat, la prima Lui venire aici de imperiul 

Roman.Şi la a doua venire acum, mesajul Lui este persecutat de denominaţiunile romane, care este o mamă a 

tuturor. Şi cînd se întoarce, El vine să şteargă afară împărăţia romană. Ierarhia catolică cu toate 

denominaţiunile din lume, chiar acum venind împreună ca o organizaţie, confederaţia bisericilor 

organizîndu-ne pe ele împreună. Nu este Rusia, este Roma.AŞA VORBEŞTE DOMNUL. 

305. Este Romanismul care va prelua lumea, şi Romanismul este mama organizaţiilor.Acolo nu a fost o 

organizaţie pînă la Roma, şi fiecare din ele au ieşit din ea, şi Biblia spune aşa. Ea era mama prostituatelor. 

  

Vocea lui Dumnezeu în aceste ultime zile Phoenix AZ 63-0120M 

  

60. Biserica, glasul ei, fiecare vrînd mai mulţi membri.Baptiştii îi vrea pe toţi; Metodiştii îi vrea pe toţi, 

prezbiterienii...Noi toţi avem aceasta.Şi America arată de parcă îi va lua pe toţi, şi ei o vor face. Aceasta-i 

exact vocea lui Dumnezeu din Biblie. Ei vor stăpîni. 

  

A doua pecete – Jeffersonville IN 63-0319 

  

315. Spuneţi-mi una…Rusia nu domneşte peste tot; noi nu stăpînim peste tot.Este numai un rege care 

domneşte peste fiecare…ca acel fier a lui Nebucadneţar conducînd peste fiecare din acele degete de la 

picioare, care este Roma. Roma nu o face ca o naţiune ; o face ca o biserică. 

  

O expunere a celor şapte Epoci ale Bisericii – Epoca Pergam 

  

192. Dar aceea că biserica şi statul vor veni împreună era cu adevărat cunoscut mai dinai

nte de Domnul. Numele ‘pergamos’ înseamnă ‘cu adevărat căsătorit’. Şi într-

adevăr statul şi biserica au fost căsătorite; politica şi religia au fost unite. Odraslele acel

ei uniuni au constat din cei mai oribili hibrizi pe care lumea i-

a văzut vreodată. Adevărul nu este în ei, ci toate căile rele a lui Cain (primul hibrid). 

  

O expunere a celor şapte Epoci ale Bisericii - Epoca Tiatira 

  

236. Dar sub Constantin ea a venit la viaţă, pentru că Roma papală a infiltrat întreaga lume, şi puterea ei este 

absolută. Ea foloseşte regi şi negustori în religia ei moartă şi putere financială şi ea guvernează ca dumnezeul 

acestei epoci prezente. 

  

                                     



Capitolul 7 :                                           FI ATENT LA CORTINA PURPURIE 

  

Conferinţă – Shreveport LA 60-1125 

  

62. Ascultaţi AŞA VORBEŞTE DOMNUL. Pocăiţi-vă.Eu prezic trei cortine. În Numele Domnului , acolo 

este una numită Cortina de Fier, care va fi Rusia.Fi atent la China roşie.Aceea va fi Cortina de Bambus. Ele 

sînt oribile ,dar priviţi la Cortina de purpură care se ridică în Statele Unite şi în toată lumea, Imperiul 

Roman, cea mai crudă dintre toate. 

  

Mesia – Shreveport LA 61-0117 

  

65. Noi vedem comunismul dominînd, un spirit rău numit ‘cortina de fier’.Noi vedem una ridicîndu-se în 

China numită ‘cortina de bambus’.Apoi vedem una ridicîndu-se numită cortina de purpură, preluînd lumea. 

  

Un super semn – Grass Valley CA 62-0708 

  

172. Lăsaţi-mă să spun asta în încheiere .Acolo sînt trei cortine mari astăzi .Una din ele este cortina de 

fier.Alta este cortina de bambus. Şi alta este cortina de purpură; voi priviţi-o pe aceasta; aceasta-i care va 

stăpîni. 

  

Iată, unul mai mare ca Solomon este – Salem OR 62-0721 

  

43. Nu priviţi la cortina de fier şi cortina de bambus; dar aveţi grijă la cortina de purpură

. 

  

Puterea lui Dumnezeu de transformare – Phoenix AZ 65-0911 

  

179. Nu priviţi la cortina de fier, ci la purpură. 

  

Capitolul 8 :                                                         VIZIUNEA DE CORT 

  

Ce este o viziune ? – Chicago IL 56-0408A 

  

90. Şi doar atunci…Acum, aici este ceva.Priviţi îndeaproape. Acolo este o diferenţă între Îngerul Domnului 

şi acea Lumină, pentru că eu am auzit ceva  mişcare, aşa cum face cînd vine aici la platformă seara, ca şi ( 

fratele Branham face un sunet ‘whew’) şi ca un foc strălucind în jur- lumină strălucitoare.Şi m-a lăsat ,şi a 

mers deasupra audienţei, şi a mers şi a stat deasupra acelei clădiri micuţe, şi apoi s-a aşezat deasupra ei.Şi 

cînd a făcut-o, Acesta ce stătea cu mine, în spatele meu, aceeaşi voce, vocea Îngerului, El a spus,’Te voi 

întîlni acolo, şi aceasta este a Treia Tragere, dar nimeni nu v-a şti nimic despre ea.’ 

  

Pecetea a şaptea – Jeffersonville IN 63-0324E 

  

299. Şi chiar atunci El m-a ridicat. M-a ridicat şi m-a aşezat sus unde întîlnirea decurgea, arătînd ca un cort 

sau o catedrală sau ceva.Şi m-am uitat , şi acolo era ca o micuţă cabină, un loc micuţ într-o parte.Şi am văzut 

acea Lumină vorbind cu cineva deasupra mea, acea Lumină pe care o vedeţi  în fotografie.A vîjîit la o parte 

de la mine, cam aşa, şi a mers la acel cort, şi a spus, ‘Te voi întîlni acolo’. Şi a spus, ‘Aceasta va fi a Treia 

Tragere , şi tu să n-o spui cuiva.’ 

  

Cuvîntul neclintit al promisiunii – Phoenix AZ 64-0120 

  

138. Eu nu am avut niciodată, ceva care El sa-l fi spus în viaţa mea, care eu ştiu şi care nu s-a întîmplat încă, 

înafară de unul, acel fel de clădire sau cort unde va fi o mică clădire aşezată, şi să merg înăuntru şi să mă rog 

pentru bolnavi. Aceasta nu s-a întîmplat atît cît eu ştiu. Aceasta-i singurul pe care-l ştiu. 

141. Aş vrea pe cineva să se ridice şi să-mi spună orice am spus vreodată în Numele Domnului , înafară de 

aceasta, care nu s-a întîmplat. 



  

Capitolul 9 :                                               ULTIMELE ŞAPTE PROFEŢII 
  

Condamnare prin reprezentare – Jeffersonville IN 60-1113 

  

20. (Ascultaţi la aceasta )Aşa cum eram pe drumul meu…Sau aşa cum eu eram gata să merg pe drumul meu 

la biserică în acea dimineaţă, s-a întîmplat că am căzut într-o viziune.Serviciile noastre se ţineau la Meigs 

Avenue la vechiul orfelinat, unde Charlie Kern trăia într-o parte a clădirii.( El trăieşte acum chiar peste 

drum, voi ştiţi.) Şi s-a întîmplat că eram în această vedenie şi am văzut lucruri înspăimîntătoare luînd loc. Eu 

vorbesc în Numele Domnului. Preşedintele de acum, Franklin D. 

Roosvelt…                                                                                                                      

(Acum amintiţi-vă ,aceasta era douăzeci şi opt de ani în urmă)va cauza întreaga lume să meargă în război; şi 

noul dictator al Italiei, Mussolini, va face prima lui invazie în Etiopia, şi va lua Etiopia; dar aceasta va fi 

finalul lui.El va veni la sfîrşitul lui. 

Noi vom fi în război cu Germania.Priviţi Rusia. (Acum, aceasta-i…) Comunism, Nazism şi 

Fascism.Urmăreşte Rusia. Dar aceasta nu este principalul să urmăreşti.Se va face un lucru rău în această 

ţară; ei vor permite femeilor să voteze.Aceasta este o naţiune a femeii şi ea va polua naţiunea ca Eva în 

Eden. Acum voi vedeţi de ce lovesc în modul cum o fac.Eu am, AŞA VORBEŞTE DOMNUL. 

In votarea ei va alege persoana greşită. Americanii vor lua o mare bătaie la un loc pe care Germania va 

construi, care va fi un mare zid (Linia Maginot, după unsprezece ani a fost construită).Dar la urmă vor fi 

victorioşi. 

Apoi cînd aceste femei vor ajuta să aleagă persoana greşită, cînd eu am văzut o mare femeie ridicîndu-se în 

Statele Unite, bine îmbrăcată şi frumoasă dar crudă în inimă. Ea va conduce această naţiune la ruinare.(Am 

pus în paranteze ‘poate biserica catolică). 

De asemenea, ştiinţa va progresa, în special în lumea mecanică.Automobilele vor continua să fie în forma 

unui ou. În final ei vor construi una care nu va mai avea genţi de oţel.(Ei o au acum)Va fi controlată de ceva 

altă putere. 

Apoi am văzut Statele Unite ca un loc fumegînd, ca un loc ars.Va fi aproape de sfîrşit. 

  

Conferinţă – Shreveport LA 60-1125 

  

62. Acun aţi observat? Ştiţi ce înseamnă Krushchev în Rusia ? Praf sau lut.El a fost un lider al împărăţiilor 

lor.Ştiţi voi ce înseamnă Eisenhower, capul acesteia ? Fier. Fierul şi lutul nu s-au putut amesteca 

împreună.El şi-a luat pantoful şi a bătut pe …Nu se amestecă împreună.Ei nu pot. Ei nu se despart unii de 

alţii. Vedeţi voi prieteni ? Următorul lucru este piatra să fie tăiată, venirea Domnului, să se rostogolească şi 

s-o zdrobească în bucăţi,şi toate aceste împărăţii vor fi pămînt şi vînturate ca şi pleava vara .Noi sîntem la 

timpul sfîrşitului, frate ,soră.Nu puteţi vedea unde sîntem? Ascultaţi AŞA VORBEŞTE DOMNUL. Pocăiţi-

vă. Eu prezic trei  cortine. În Numele Domnului , una numită Cortina de Fier, care va fi Rusia.Urmăreşte 

China roşie.Aceea va fi Cortina de Bambus. Sunt oribile dar priveşte acea Cortină de Purpură care se ridică 

în Statele Unite şi în întrega lume, Imperiul Roman, cea mai crudă dintre ele. Amintiţi-vă în Numele 

Domnului.Daţi-vă la o parte de la ea.Veniţi la o parte de la orice este ataşat cu ea. Zburaţi la stîncă.Venirea 

Domnului este aproape. Avem nevoie de o conferinţă.Am nevoie de o convocare să vorbesc aceste lucruri cu 

Dumnezeu.Biserica este la capătul drumului ei.Să ne rugăm. 

  

De ce ? – Shreveport LA 60-1126 

  

92. Noi vedem marile adunări şi conferinţe care au fost spuse de douăzeci şi cinci de ani în urmă. Noi vedem 

epoca atomică. Am citat seara trecută o profeţie care mi-a fost dată mie în 1933 a şapte lucruri care se vor 

întîmpla : Germania, linia Siegfried, şi alegerea preşedintelui, şi aceste alte lucruri. Cinci din ele deja sau 

întîmplat ,două rămase- venirea controlului femeii în Statele Unite să preia, poate o biserică să preia să 

domnească…Urmăriţi.Este AŞA VORBEŞTE DOMNUL. 

  

Epoca Bisericii Laodicea – Jeffersonville IN 60-1211E 

  



44. Şi cîţi de aici vă amintiţi spunîndu-vă aceasta ,’Urmăriţi Rusia. Urmăriţi Rusia, împăratul de nord? ‘Cîţi 

m-aţi auzit  doar spunînd aceasta ,faceţi semn ? Cei vechi( vedeţi ?) înapoi la începutul bisericii.Doar stînd 

acolo şi făcînd semn, ‘Urmăreşte Rusia, împăratul de nord.Vedeţi ce va face el,  toate aceste ismuri, se vor 

amesteca în Rusia.’ 

 

De ce ? – Phoenix AZ 61-0128 

  

93. Am văzut timpul venirii sfîrşitului , şi cinci lucruri pe care Domnul le-a lăsat.Şapte lucruri am văzut, 

cinci din ele deja au trecut.Am văzut o femeie puternică ridicîndu-se în Statele Unite.Puteţi scrie asta jos 

dacă vreţi, se va întîmpla.Eu nu ştiu…Ea este pe drumul ei acum.Exact.Şi ea va prelua.Şi apoi am văzut 

Statele Unite ca ceva ars peste tot,şi ceva, pietre explodate  şi lucruri. 

  

Religia Izabelei – Middletown OH 61-0319 

  

66. Acolo vine o adorare a femeii în Statele Unite , şi aceea va fi Maria.Am văzut-o în 1933.Şapte lucruri s-

au întîmplat . Eu o am pe hîrtie aici cu mine, scrisă în 1933. Cum am spus’Acest preşedinte Franklin D. 

Roosvelt, va cauza ca toată lumea , va ajuta , să trimită lumea în război.’Încă nu venise războiul , în timpul 

represiei.Am spus’Alt lucru…’Şi mama mea , o democrată, dacă ea nu se uită urît la mine cînd eu spun asta 

.Am spus ‘ Nu-mi pasă dacă este Republican sau un socialist sau orice  el este , aceasta este AŞA 

VORBEŞTE DOMNUL.’Şi eu am spus,’Făcînd aceasta ,permiţînd femeii să voteze.Şi cînd ei fac asta, fac 

cea mai mare disgraţie a acestei naţiuni’.Am spus,’Într-o zi ve-ţi plăti pentru asta’. Şi au făcut-o la această 

alegere. Aceasta-i ce la ales pe el: femeile. 

  

Suflete în închisoare acum – Jeffersonville IN 63-1110M 

  

214. Şi doar exact, dacă vă uitaţi acolo, AŞA VORBEŞTE DOMNUL…Prima dată Cuvîntul a spus-o, apoi 

Duhul Domnului a spus-o, în 1933, aceste lucruri despre naţiunea mergînd în război, şi cum vor fi maşinile, 

şi totul ca aceasta, este exact ce se va întîmpla la sfîrşit. Şi aici este. Niciodată nu a căzut. Şi vedem cum se 

formează. 

  

  

Capitolul 10 :                                                      TRAGEREA A TREIA 

  

Cum să birui necredinţa – Yakima WA  60-0729 

  

Acum, noi am venit aici în seara aceasta să alegem un Om, şi acest Om este Domnul Isus. Şi eu încerc să 

construiesc o platformă pentru El în seara aceasta. 

  

Pecetea a şaptea – Jeffersonville IN 63-0324E 

  

263. Vă amintiţi cînd El m-a ridicat sus acolo şi a spus,’Aceasta este a Treia Tragere, şi nimeni nu va şti.’ 

326. Ar putea fi timpul. Ar putea fi ora acum, cînd acea persoană pe care o aşteptăm ,să se ridice pe scenă . 

327. Poate acestă slujbă prin care am încercat să iau oamenii înapoi la Cuvînt a aşezat o fundaţie; şi dacă 

este, eu vă voi părăsi. Acolo nu vor fi doi din noi aici în acelaşi timp. Vedeţi ? Dacă este , el va creşte ,iar eu 

voi descreşte.Eu nu ştiu. 

373. Şi cînd vine la timpul că eu trebuie să o aşez jos, cînd ajung jos la rîu, şi valurile încep să vină înăuntru, 

O ,Doamne fie ca să fiu capabil să predau această veche Sabie la altcineva, care să fie onest cu ea,Doamne, 

şi va păzi adevărul. Acordă Doamne.Pînă atunci, ajută-mă să fiu puternic şi sănătos şi curajos. 

  

Lumea  se destramă din nou – Shreveport LA 63-1127 

  

190. Ar putea fi deja trecut timpul înţelegerii, (vedeţi?), pentru că vine un timp cînd Duhul lui Dumnezeu va 

fi luat de pe pămînt, şi nu va mai fi.Biserica va rămîne puţin (Aceasta-i corect) predicînd, pentru că trebuie 

predicat la pierduţii eterni, doar cum a făcut fiecare slujbă, venind jos prin epoci.Ultima parte a fiecărei 



slujbe predicată la pieduţii etern. Şi acolo va fi o slujbă care va predica la pierduţii etern după ce au refuzat 

să  primească. 

  

Este un om care poate să aprindă lumina  - Jeff. IN 63-1229M 

  

138. Fiul meu ,Billy Paul a avut un vis, dar nu are vise foarte des.El a avut unul noaptea trecută care l-a 

şocat.A spus că visa că era într-o biserică, şi ei…Eu încă nu eram venit încă. A spus că atunci cînd eu am 

intrat, foc ieşea afară din ochi. Eu am spus,’Timpul este aici; s-a terminat’,Şi fiecare a început să strige, ‘Eu 

nu pot, copiii mei…’Şi eu… 

139. Soţia mea a spus,’Eu n-o găsesc pe Sarah  să se roage pentru binecuvîntarea mesei,’,şi aşa mai 

departe.Şi eu am spus…El a spus,’Trebuie să mă duc s-o iau pe Loyce şi bebeluşul.’ 

140. Eu am spus,’Loyce nu poate veni acum.Bebeluşul este prea mic să ştie.Billy ora este aici; noi trebuie să 

mergem.’Am spus, ‘Este miezul nopţii, înainte de ziuă Isus va fi aici.Dacă nu este atunci sînt un martor fals 

a lui Cristos.’Şi cineva a vorbit şi a spus,’Nici un om nu ştie minutul şi ora.’ 

141. ‘Eu niciodată nu am spus minutul sau ora; Eu am spus cîndva între acum şi lumina zilei’. Am spus,’Să 

mergem Bill;şi am spus ceva…Am spus,’Dar noi sîntem la timp; să mergem.’Şi am mers în maşină şi am 

pornit.Şi am pornit pe munte.Şi cînd am făcut-o, era, arăta ca şi cînd lumina venea, şi cerul era întunecat 

peste pămînt.El a spus că am tras de o parte a drumului, ţinîndu-mi mîna în acest fel, focul încă-mi ieşea din 

ochi. Şi a spus că am spus,’Doamne am făcut asta la porunca Ta. Am făcut aceasta doar pentru că Tu mi-ai 

spus s-o fac în acest fel.Am făcut aceste lucruri în acord cu ceea ce mi-ai spus Tu.’Şi m-am mişcat spre un 

munte mare de granit, şi o Lumină tăia fără mîini o piatră afară din munte cîntărind sute de tone, şi iat-o.’Am 

spus,’Întoarce-ţi capul; nu te uita.Totul va fi gata în cîteva minute.’A spus,’Apoi o mare şi sfîntă tăcere a 

venit peste tot aşa cum Piatra venea înspre loc.’ 

142. Ar putea fi mai tîrziu decît ne gîndim.Vedeţi, este exact scriptural, Piatra tăiată fără mîini afară din 

munte.Şi în una din aceste zile va fi în acel fel cînd ve-ţi începe să strigaţi pentru ceva.I-am spus lui,’Voi 

întotdeauna a-ţi avut acel timp.Dumnezeu v-a avertizat constant, timp după timp.’’Da, am spus,’Chiar dacă 

este propriul meu copil sau ce este, ora este aici.Eu pot să spun doar ce mi-a spus El să spun, şi va fi aici, şi a 

fost.’Şi  dintr-o dată aici vine El, o Piatră tăiată din munte fără ajutorul vreunei mîini. Daniel a văzut aceasta, 

voi ştiţi, mulţi ani în urmă.Şi Billy neştiind nimic despre aceasta, dar a fost un vis trimis la el de Dumnezeu. 

143. Acum vedeţi, ei pretind că se închină la acel Dumnezeu de care ei fac haz.Şi acelaşi lucru a fost întors 

astăzi din nou, din acelaşi motiv, trăind în strălucire în loc de Lumină.Marea Lumină are o strălucire. În 

regulă.   

  

Privind înapoi la Isus – Jeffersonville IN 63-1229E 

  

6-1. Acum, Eu vă voi spune ceva, care nu am mai spus-o. Şi aceasta este,lucrul  după care ne-am uitat aşa de 

mult,sau ultimii ani,patru sau cinci ani poate mai mulţi, a Treia Tragere care a fost acum adeverită, şi eu sînt 

sigur voi toţi ştiţi ce este. 

6-2. Acum, amintiţi-vă, acolo nu va fi vreo imitare a aceleia, pentru că nu poate fi.Nu poate fi. Acum este în 

existenţă, şi v-am avertizat despre aceasta,  curînd, chiar la acest timp, se întîmplă, se poate identifica 

prezenţa ei între voi.Vedeţi ? Dar nu va fi folosită vizibil, pînă cînd acel consiliu începe să constrîngă. Şi 

cînd o face, cînd face aceea…Penticostalii şi aşa mai departe pot deja să copieze orice  poate fi făcut, dar 

cînd acel timp vine, cînd presiunea vine jos, atunci voi veţi vedea, ce a-ţi văzut temporar, fiind manifestat 

atunci în plinătatea puterii. Vedeţi ? 

6-3. Acum, trebuie să continui în Evanghelizare,cum am fost însărcinat de prima dată.De aceea voi aveţi 

Cuvîntul , şi voi ştiţi după ce să vă uitaţi, cum să staţi. Eu trebuie să continui înainte în evanghelism.Şi 

prieteni,rămîneţi liniştiţi, şi doar mişcaţi-vă înainte, pentru că ora se apropie repede, (vedeţi ?)cînd ceva 

trebuie făcut. 

Şi fiecare ştie aceasta ,că aşa de sigur cum prima Tragere a fost descoperită, şi a doua la fel a fost 

descoperită. Şi dacă vă gîndiţi atenţi voi care sunteţi spirituali. Ce a spus Biblia,’Aici sunt cei care au 

înţelepciune.’Aşa şi a treia a fost descoperită. Vedeţi ? Noi ştim că unde este aceasta. Deci , Tragerea a Treia 

este aici. 

43. Şi este aşa de sfîntă că nu-mi este îngăduit să vorbesc mult despre ea. Cum Domnul mi-a spus de la 

început ,’Despre asta să nu spui nimic !’ Vă amintiţi, acum cîţiva ani ?Aceasta vorbeşte despre sine. Dar şi 

atunci cînd am încercat să o explic la mulţi, am greşit. Şi nu va fi acest lucru ,care , după părerea mea…Nu 



spun că asta Domnul mi-a spus. Aceasta va fi un fel de lucru care va începe credinţa de Răpire, pentru aceea 

care merg. Vedeţi ? Şi trebuie să rămîn liniştit, un timp scurt. Şi amintiţi-vă cei care ascultă această bandă, o 

aşa schimbare veţi vedea curînd în slujba mea, că se va întoarce, nu merge în sus, revine. Noi sîntem într-un 

aşa timp, că nu se poate, nu merge mai departe.Trebuie să aşteptăm un minut, pînă aceasta aici, la noi se 

întîmplă, să o prindem, şi apoi vine acest timp. Vine un timp peste această naţiune, unde ea va exercita toate 

acele puteri pe care fiara le-a exercitat înainte, care Roma păgînă le-a avut cînd s-a schimbat în Roma papală, 

această naţiune va face aceasta. Acum, practic este deja aici. Tu nu poţi merge într-o adunare să predici dacă 

nu ai carnet de apartenenţă.Sau ceva doveditor. Şi acum, acele persoane ca noi, vom fi din toate izolaţi, toţi, 

exact aşa, pentru că ei nu vor putea să facă altfel. Va deveni apăsător. Şi apoi cînd acel timp vine, şi 

presiunea va deveni aşa,şi voi care veţi fi constrînşi, urmăriţi aceasta care intenţionez să o spun, după cîteva 

minute. Urmăriţi atunci , Tragerea a Treia, vedeţi, şi aceea va fi neapărat spre totala pierzare; dar aceasta va 

fi doar pentru Mireasă şi pentru Adunare. 

7-5.Acum ,sîntem mai aproape decît se pare.Eu nu ştiu cînd, dar este real, real, aproape.Eu poate am 

construit o platformă pentru altcineva să păşească înăuntru..Aş putea să fiu luat înaintea acelui timp.Eu nu 

ştiu. Vreau să spun asta; nu am spus-o niciodată înainte, dar conform Scripturii, conform cu ce El a spus 

treizeci de ani în urmă , treizeci şi trei de ani în urmă la rîu acolo jos, (în 1933 de altfel), ce a spus El, totul s-

a întîmplat doar exact.Eu poate nu o voi face dar acest Mesaj va prezenta pe Isus Cristos lumii.’Aşa cum 

Ioan Botezătorul a fost trimis să premeargă prima venire, aşa este Mesajul să premeargă a doua venire.’Şi 

Ioan a spus,’Iată Mielul lui Dumnezeu care ia la o parte păcatele lumii.’Vedeţi ?Deci aceasta în acest fel, 

este o paralelă.Şi eu ştiu că acest Mesaj va continua. 

  

Capitolul 11 :                                       HAINE CA FRUNZELE DE SMOCHIN 

  

Lumina roşie semnul venirii Sale – Jeffersonville IN 63-0623 

  

110. Eu prezic că în curînd, ele vor veni afară cu una din aceste lucruri care va fi o mare frunză de smochin 

din nou.Am prezis-o acum treizeci de ani în urmă, o insultă la Biblie.Vedeţi ? Ele o vor face. 

158. Mergeţi înapoi în Sodoma.Nu vă temeţi, este o bombă atomică aşteptînd să curăţească totul,(Asta-i 

corect) întreaga lume.Şi o va face. 

  

Mergînd dincolo de tabără – Jeffersonville IN 64-0719E 

  

37. A-ţi văzut noile ţinute de baie care le-au scos? Cunoaşteţi prezicerea mea că femeile în final vor veni la 

frunze de smochin ,treizeci de ani în urmă? Şi acum, le au pe ele îmbrăcate în frunze de smochin, fuste 

transparente. Cuvîntul Domnului niciodată nu greşeşte.Şi aceasta era să ia loc înainte de sfîrşit, înapoi la o 

frunză de smochin.Eu am citit în revista ‘Life’.Aceasta a fost treizeci de ani în urmă înainte ca femeile să 

cadă. A fost spus cum vor face în aceste zile, şi aici sîntem,cum ele vor purta îmbrăcăminte ca bărbaţii,şi 

imoralitatea femeilor va cădea în această naţiune.Cea mai decăzută naţiune din lume este această America. 

Ea este cea mai murdară din grămadă. Şi aceasta în acord cu statisticile. 

  

  

Capitolul 12 :                                          IANE ŞI IAMBRE LA SFÎRŞIT 

  

Cristos este taina lui Dumnezeu descoperită – Jeff. 63-0728 

  

402. Dar nebunia lor se va arăta cînd Isus îşi ia Mireasa şi o aşează sus şi spune ,’Aici este Ea,’ şi pleacă cu 

Ea. Asta-i corect.Nebunia lor va fi arătată. 

  

Însemnul – Jeffersonville IN 63-0-01M 

  

177. Magicienii au încercat să facă acelaşi lucru, imitatori.Întotdeauna îi găsiţi.Acolo erau Iane şi Iambre; ei 

stăteau acolo.Dar cînd a venit la lucrul real, ei nu-l aveau.Asta-i corect. Ei l-au urmat un timp,dar după ceva, 

nebunia lor a fost manifestată. 

178. Şi nu spune Biblia că acelaşi lucru se va întîmpla în zilele din urmă.’Ca Iane şi Iambre care s-au 

împotrivit lui Moise…’Dar nebunia lor a fost arătată.Aşa va fi din nou. Vedeţi ? Acolo este.Oameni cu 



mintea pervertită, neascultători în ce priveşte adevărul, de fapt, ei pot avea adunări, şi lucruri mari, înalte, 

mari, lucruri înfloritoare, dar ora în sfîrşit va veni. 

  

Hrană spirituală la vreme potrivită – Jeffersonville IN 65-0718E 

  

144. Şi, Dumnezeu în ceruri ştie, aceasta stă chiar acolo în piatra de colţ a Tabernacolului  din 1933, scrisă 

pe o pagină din Biblie, stînd chiar acolo.Priviţi cum au făcut-o.Priviţi la ce se va întîmpla: personificatori, 

chiar exact.Spunînd,’Lăsaţi-i, nebunia lor va fi cunoscută la fel ca la Iane şi Iambre.’ Aici sîntem în acea zi. 

  

Unşii din timpul sfîrşitului – Jeffersonville IN 65-0725M 

  

145. Şi amintiţi-vă, AŞA VORBEŞTE DOMNUL, conform cu 2 Timotei 3 : 8, în ultimele zile aceşti Iane şi 

Iambre vor fi pe pămînt. Acum, aş vrea să notaţi că sînt doi din ei :personificatori. 

  

  

Capitolul 13 :                                                 PERSECUŢIA FINALĂ 

  

De ce nu sîntem o denominaţiune ? – Jeff. IN 58-0927 

  

38. ‘Stacojiu ‘în Biblie reprezintă ‘regal’.Culoarea stacojie înseamnă roşu. Şi ‘fiară’ reprezintă ‘putere’.A-ţi 

observat că fiara a venit din mare; aceasta era în Apocalipsa 13. Şi cînd vedeţi fiara venind afară din mare, 

înseamnă că această putere s-a ridicat dintre oameni.Dar în Apocalipsa 13, cînd acest miel vine sus, el vine 

din pămînt, nu oameni: Statele Unite.Dar apoi el are două coarne: puteri civile şi bisericeşti. Şi apoi el 

primeşte putere şi vorbeşte ca balaurul dinaintea lui. Aşa ajungeţi la semn; noi venim într-o persecuţie 

religioasă cu aceleaşi lucruri care le-au făcut în Roma păgînă mulţi ani în urmă, pentru că este AŞA 

VORBEŞTE DOMNUL’.Acum ce este,’stătea pe o fiară, o putere’. 

  

Religia Izabelei – Middletown OH 61-0319 

  

63. Acum, voi vedeţi de ce vocea mea va fi oprită curînd, cineva v-a şti.Da. De ce? Apocalipsa 2:20, ea se 

numeşte pe ea o prorociţă. Urmăriţi valul de păcat ce se întîmplă acum.Urmăriţi, mergeţi la miez. Priviţi 

modernismul; priviţi lucrurile nedumnezeieşti care se întîmplă în biserici.Şi în final va veni o persecuţie,' 

’Biblia o spune, AŞA VORBEŞTE DOMNUL. Cu certitudine va fi acolo. 

  

Cuvîntul vorbit este sămînţa originală – Jeff. IN 62-0318E 

  

10. În regulă, eu prezic că cele două grupuri denominaţionale, Penticostal şi grupul Evanghelic, vor lucra 

împreună într-o denominaţiune, se vor uni împreună, şi va deveni un membru ( ele toate ) a Consiliului 

Federal al Bisericilor sau Consiliul Bisericilor. Ele deja aparţin la el, ele toate. Şi acolo va veni prin ele o 

forţare sau un boicot, într-un aşa fel încît va face ca oamenii să nu poată cumpăra sau vinde fără ca să 

primească aceasta, semnul fiarei, care este Romanism, şi chipul fiarei, care este Protestantism,  ca şi 

chipul…Fiara are putere, autoritate să de-a chipului viaţă să vorbească, şi o va face. Şi aceasta este 

Confederaţia Bisericilor, cînd ele se confederează împreună. 

11. Acum, aici sînt mulţi tineri.Eu nu ştiu: Isus ar putea veni în această după-amiază.El ar putea veni anul 

următor.Dar amintiţi-vă dacă nu voi trăi să văd acea zi a venirii Lui, care eu o sper, şi cumva crezînd eu 

voi…Acum ,dacă eu nu o văd, nu lăsaţi acest Cuvînt să se depărteze de urechile voastre şi inima 

voastră.Vedeţi ? Doar amintiţi-vă, eu vorbesc în Numele Domnului.Acum eu cred cu toată inima mea, acesta 

este felul cum se va încheia.Acolo va fi ca o uniune, un boicot.Toate locurile ca acesta vor fi închise.Şi voi 

nu ve-ţi putea vorbi pînă cînd aveţi permisiunea sau licenţa de la această federaţie a bisericilor să ţineţi un 

serviciu. 

  

Cuvîntul infailibil al promisiunii – Phoenix AZ 64-0120 

  

138. Acum, acest mare dar…Am încercat să explic şi să spun cum a fost făcut.Nu poate fi explicat. Doar 

aşteptaţi.Nu va fi în operare perfect acum.Aşteptaţi pînă acel consiliu al bisericilor aduce acea persecuţie; 



aceasta-i cînd se întîmplă.Acesta-i motivul că eu am venit înapoi printre voi să mă rog pentru bolnavi.Nu am 

avut niciodată, doar un lucru, care mi-a spus El în viaţa mea, care să nu se fi întîmplat încă, doar acel fel de 

clădire sau cort, unde este o micuţă clădire aşezată, şi eu trebuie să intru acolo şi să mă rog pentru 

bolnavi.Aceasta nu s-a întîmplat încă, atît cît ştiu eu.Acesta-i singurul lucru pe care-l ştiu. 

  

Capitolul 14 :                        VENIREA FRATELUI BRANHAM 

  

Crezi că pot face asta ? – Los Angeles CA 51-0509 

  

54. Ei aveau o hîrtie veche, îngălbenită.Ei erau evanghelişti aparţinînd la Adunările lui Dumnezeu.Şi 

douăzeci de ani, ar putea fi…Aceasta ar putea fi douăzeci şi şase de ani acum. Douăzeci şi doi de ani  înainte 

de asta, unul a spus că ei au avut un dar de vorbire în limbi,şi un altul un dar de interpretare. Şi cînd ei 

erau…Ei erau jos rugîndu-se, douăzeci şi doi de ani înainte de asta şi au avut interpretarea. Şi acesta era unul 

din mesajele lor care l-au avut înapoi aşezat, spunînd,’ AŞA VORBEŞTE DOMNUL, în ultimele zile 

înaintea venirii Domnului, voi trimite slujitorul meu, William Branham, sus pe coasta de vest…’Şi aceea era 

o notă pe o hîrtie veche. 

  

Pentru ce a fost dat Duhul Sfînt ? – Jeff. IN 59-1217 

  

142. Pot auzi apa curgînd pe rîul Ohio. Cînd am fost un băiat tînăr predicator de douăzeci şi doi de ani 

,cîntînd acolo,şi am auzit…Privind sus deasupra mea şi am auzit o Voce spunînd,’Priveşte în sus.’Aici vine 

acea Lumină mare atîrnînd chiar acolo, venea mişcîndu-se jos peste mine şi a spus,’Aşa cum Ioan 

Botezătorul a fost trimis să premeargă prima venire a lui Cristos, tu ai un Mesaj care va premerge a doua 

venire a lui Cristos.’ 

  

Religia Izabelei – Middletown OH 61-0319 

  

107. Dar într-o zi Dumnezeu l-a chemat din nou.Aici vine el.Ascultaţi îndeaproape acum,şi nu fiţi supăraţi 

pe mine.Eu spun, AŞA VORBEŞTE DOMNUL.Cînd el a venit afară ce a făcut Dumnezeu? L-a trimis la o 

văduvă.Odată ea a avut puterea unui om asupra capului ei,dar a luat moartea să fie eliberată, ca ea să poată 

crede Cuvîntul profetului.A-ţi observat aceasta ? Ea a avut un soţ care a călăuzit-o pe ea la aceasta sau la 

acea cale în una din acele şcoli.Dar în timpul acestei mari secete el a fost înfometat; moartea l-a luat pe el. 

Ea nu a mai fost prinsă în ceva organizaţie; aşa că ea era gata să asculte Cuvîntul Domnului. O femeie 

înseamnă biserica, o văduvă, care soţul ei, organizaţia, a murit, şi ea abia se gîndea că va supravieţui ea 

însăşi. Şi Dumnezeu a spus,’Du-te jos la ea acum; ea te va asculta.Eu i-am poruncit ei.’ 

  

Sunetul nesigur – Bloomington IL 61-0415E 

  

97. Şi voi auziţi acum, unii pentru ultima dată, pentru că eu părăsesc ţara; şi acolo niciodată nu va mai fi un 

altul pe cîmp pînă sînt dus.AŞA VORBEŞTE DOMNUL.Acolo nu a fost, şi nu va fi. Veniţi cît mai puteţi. 

  

Este timpul sfîrşitului domnule ? – Jeffersonville IN 62-1230E 

  

171. Şi ea a spus,’Eu am visat că eram afară în vest, şi eu…’Acesta este al şaselea. Şi ea a spus,’Am visat că 

eram afară în vest, şi cînd m-am uitat, stînd pe un deal, era un om cu adevărat bătrîn cu barbă lungă şi albă, 

şi avea părul crescut jos peste faţa lui, şi avea o mantie albă, ceva îmbrăcăminte,’spunînd, ‘vîntul o bătea.’Eu 

cred că este corect, soră Steffy, cam aşa ! Şi a spus,’Eu m-am apropiat; el stătea sus pe vîrful muntelui, 

privind spre est.’Ea a spus,’Eu m-am întrebat, ‘Cine este acest om bătrîn ?’, şi ea s-a apropiat, mai aproape şi 

mai aproape şi cînd a ajuns aproape, a recunoscut cine era. Era nemuritorul Ilie profetul, stînd acolo şi 

privind la est. 

172. Ea a spus,’Trebuie să-l văd.’Ea avea o problemă.Şi a urcat dealul, şi a mers acolo să vorbească cu el în 

numele lui Ilie, şi a spus cînd a vorbit ea, a auzit o voce spunînd,’Ce vrei soră Steffy?’ Şi acela eram eu. 

  

Capitolul 15 :                                       OUĂLE CONTAMINATE LA SFÎRŞIT 

  



Lui îi pasă , dar ţie ?  -  Jeffersonville IN 63-0721 

  

99. Ei au stropit cîmpul cu DDT ,am văzut zilele trecute, şi acum avem opt sute de oameni bolnavi în această 

comunitate de la mîncat ouă.Vă amintiţi ani în urmă cînd eu prima dată, cînd am avut o mică clădire aici, şi 

eu am profeţit, şi am spus,’Se va împlini în ultimele zile, să nu locuieşti într-o vale şi să nu mănînci ouă.’Eu 

o am în cartea mea.Eu m-am gîndit că acolo era ceva despre aceasta, şi am mers şi m-am uitat la ea. ‘Să nu 

mănînci ouă.’Aceasta a fost înapoi în 1933. Ouăle au ceva în ele acum, şi eu am văzut unde ştiinţa a spus că 

un om peste cincizeci de ani să nu mănînce niciodată un ou, pentru că este cel mai greu lucru pentru inimă 

care poate fi mîncat. Boli… 

  

Este o singură cale pregătită de Dumnezeu - Chicago IL 63-0731 

  

46. Cînd am auzit situaţia ouălor în altă zi,am mers înapoi la cartea mea unde Domnul mi-a vorbit în 1931, şi 

acolo am scris-o în cartea mea,’În ultimele zile,avertizează oamenii să nu mănînce ouă sau să trăiască într-o 

vale.’Şi, vedeţi ,neştiind ce va urma şi ce lucruri vor fi (Vedeţi ?), dar Domnul a preavertizat aceasta, acum 

treizeci de ani în urmă,’Nu trăi într-o vale în ultimele zile,’Şi nu mînca ouă,’totul va fi otrăvitor.Vedeţi ? Şi 

aceasta este doar ce s-a întîmplat.Acum, imaginaţi-vă asta, peste treizeci de ani în urmă. 

  

Capitolul 16 :                                                                   ULTIMUL PAPĂ 

  

Fapte ale Duhului Sfînt – Jeffersonville IN 54-1219E 

  

87. Eu cred că, în una din aceste zile, cînd aceste confederaţii unite ale bisericii vin împreună, şi noul papă 

este adus din Statele Unite şi pus acolo conform profeţiei, apoi ei formează o imagine ca a fiarei. 

  

Prima Pecete – Jeffersonville IN 63-0318 

  

87. Nu atunci, nu atunci, ci în acest timp…Vedeţi, la ruperea acestei Peceţi noi ştim exact ce a fost. Cine este 

acest om al nelegiuirii ? Cine este acest om al păcatului, acest individ care lucrează nelegiuire, şi va fi 

descoperit în acest timp ? 

93. După ce Mireasa este luată la o parte, atunci acest om al păcatului 

se va descoperi. 

308. În regulă, să luăm Daniel capitolul 11, şi să luăm versetul 21. Aici este Daniel. Daniel vorbind acum 

cum acest ins va prelua. 

‘Şi în locul lui se va ridica un om de dispreţ…(vorbind despre Roma) ..căruia nu i s-a dat onoarea de 

rege…(Acum priviţi )Dar se va ridica în vreme de pace şi va pune mîna pe împărăţie prin 

intrigi.’                                                      

341. Şi acest prinţ în acel timp va face un legămînt cu poporul lui Daniel, care sînt evreii. Aceasta-i cînd 

Mireasa este luată afară. Ea nu-l va vedea. 

373. În regulă. Întreaga lume aşteaptă un superman; ei îl vor avea. Doar aşteptaţi pînă cînd Biserica merge 

sus, şi satan este aruncat afară. El se va încarna. Asta-i corect. Ei vor pe cineva care cu adevărat poate să facă 

treaba; el o va face. 

  

  

Capitolul 17 :                                                     MARILYN MONROE 

  

Lumina roşie semnul venirii Sale  -  Jeffersonville IN 63-0623 

  

89. Cînd am văzut această femeie ,nu de mult, într-o viziune pe care Domnul mi-a arătat-o, văzînd moartea 

ei…Eu nu mă pot gîndi la numele femeii, ea …Marilyn Monroe. Eu niciodată nu am văzut-o; eu nu merg la 

filme. Dar am văzut fata .Şi ea încerca să ajungă undeva; ea era pe moarte, avea un atac de inimă. Şi Domnul 

a spus,’Acum, tu poţi să spui că ea a murit chiar la ora patru. Ea nu s-a sinucis,’ spunînd,’dar tu poţi spune că 

a murit la ora patru, pentru că sînt chiar cîteva secunde înainte de patru.’Şi acolo ,am văzut unde ei au găsit-

o. I-am spus lui Billy ; şi  am spus familiei celor ce erau cu mine despre ea. Şi după cîteva zile era Marilyn 

Monroe care murea. 



  

Scrisoare audio către Lee Vayle – Tucson AZ 64-0500 

  

35. De exemplu, ca şi moartea lui Marilyn Monroe, cum am văzut-o înainte ca să se întîmple, şi încă pot să o 

spun astăzi, fata a murit în atac de inimă. 

  

  

Capitolul 18 :                                        JUDECATA PESTE NAŢIUNILE LUMII 
  

Mica profetul – Chicago IL 61-0426 

  

79. El este aici.El este Acela chemîndu-vă aici sus.Vedeţi ? Acelaşi Spirit  care m-

a uns pe mine să predic Evanghelia este acelaşi cu Cel care a mers prin audienţă acolo, c

are vă cunoaşte.Îl puteţi atinge prin simţurile infirmităţii voastre.Oamenilor, fără nici o 

umbră de îndoială…Oameni pe care nu i-

am văzut în viaţa mea; stînd afară acolo noapte de noapte prin audienţă, venind sus la pl

atformă seară de seară, zi după zi,ani, săptămînă după săptămînă, trezire după trezire, şi 

niciodată nu a greşit.Este aceasta corect biserică, spuneţi ‘Amin’.Atunci, ce-

ar fi dacă Domnul…? 

Lăsaţi-mă să vă spun, AŞA VORBEŞTE DOMNUL !’Mai bine te pocăieşti, Chicago.Ora ta este aproape, 

pocăieşte-te.Vino, crede ,pentru că vine un timp cînd vei plînge pentru aceasta, şi nu va fi acolo.Tu nu 

primeşti unul real,aşa că-ţi va fi dat unul fals.Isus a spus:’Eu vin în Numele Meu,şi nu mă primiţi.Va veni un 

altul şi-l veţi primi.’Amintiţi-vă, am citat acest Cuvînt. Este pe casete , înregistrat. 

  

Semnul scriptural al timpului – Birmingham AL 64-0410 

  

124. Şi noi am avut două mii de ani, două mii optsute de ani de atunci, de istorie biblică.Şi în seara aceasta 

unul mai mare ca şi Solomon este aici cu Cuvîntul promis al acestei zile.Şi noi încă vociferăm.Nu m-aş mira 

ca ea să stea în ziua judecăţii şi să condamne Birmingham, Statele Unite, pe toţi cu mărturia ei; pentru că 

inima ei tînjea să-l vadă pe Dumnezeu, şi ea a stat pînă a fost gata. 

  

Recunoscînd ziua voastră şi mesajul ei – Jeff. IN 64-0726 

  

147. Eu cred că Anglia va fi scufundată într-o zi sub ocean; ea o merită.Murdară, necurată, slabă…Aceasta 

este haznaua imorală a lumii, cei mai denigratori ai Scripturii pe care i-am văzut în viaţa mea.Ea a devenit 

asta, pentru că a respins adevărul. 

148. Billy Graham a spus că a trebuit să-şi scoată nevasta din parc, din cauza lucrurilor murdare care se 

întîmplau între bărbaţi şi femei, băieţi şi fete, chiar în parc, deschis.Ea a devenit o hazna. Tot aşa Franţa; la 

fel restul lumii;şi la fel Statele Unite devenind conducătoarea lor. 

  

  

Capitolul 19 :                                         JUDECATA PESTE CALIFORNIA 

  

Îngerul Domnului – Los Angeles CA 51-0502 

  

54. Tocmai de la coasta de est, ei strigau la mine,’De ce te duci la coasta de vest ?’Fiecare se trage afară din 

Los Angeles.Poate acesta este locul lui Dumnezeu.Asta-i corect.Probabil chiar aici este locul unde judecata 

va lovi. Să fim gata. Vai, aici probabil va fi primul loc care va fi  lovit, chiar aici. O, Biserică, ţine-te de mîna 

neschimbătoare a lui Dumnezeu. Roagă-te. 

  

A doua venire a Domnului – Jeffersonville IN 57-0417 

  



29. Şi în altă zi pînă în California, sus în Oakland, a fost privilegiul nostru să fim acolo la adunare,şi a fost 

prima dată că soţia mea a văzut un cutremur.Eu stăteam la bărbier, şi…Camera s-a scuturat  puţin.Şi radio a 

anunţat repede,’A fost un cutremur.’Spunînd ,Ei aşteaptă un altul peste aproximativ opt minute.’ 

Eu m-am gîndit,’O ce-ar fi dacă acesta ar fi ultimul ?’ 

30. M-am grăbit de la frizer, întîlnindu-mi soţia într-un micut magazin să ia ceva vederi să trimită la cei 

dragi ai noştri.Şi în timp ce eram acolo, unul dintre cele mai misterioase simţăminte pe care omul le poate 

simţi, tot pămîntul a început să tremure.Sticlele au început să cadă de pe rafturi, hornurile să cadă de pe 

clădiri, şi pe stradă fugind peste tot, oamenii ţipînd şi strigînd aşa cum tencuiala cădea de pe ziduri.Şi marile 

clădiri cu treizeci-patruzeci de etaje se clătinau pînă fumul sau praful mortarului s-a ridicat ca o mare 

ciupercă.Şi oamenii începînd să urle şi să fugă; am spus,’Acesta este degetul Atotputernicului Dumnezeu, 

spunînd, ‘Scrisul de mînă este pe perete.’ 

31. Isus a spus,’Cînd veţi auzi de cutremure pe alocuri.’Pămîntul a tăiat autostrada o cale lungă, cam cinci 

picioare lat, şi a mers în jos sute de picioare în pămînt.Într-un loc toată şoseaua a căzut înăuntru.Şi m-am 

gîndit cum acea crăpătură s-a deschis, eu am putut să văd aproape ,degetul Dumnezeului Atotputernic, 

spunînd,’Acolo vor fi cutremure pe alocuri.’ 

  

Avertizare şi apoi judecata – Jeffersonville IN 63-0724 

  

91. Acum, noi aflăm că mîndra noastră America nu v-a scăpa de mînia lui Dumnezeu.Aşa cum am spus într-

o zi decînd sînt aici, sînt sigur că era aici, despre totul fiind la sfîrşit.Voi ştiţi, eu nu văd nimic pe ce să 

zidesc.Voi nu puteţi zidi pe politică,este dusă.Voi nu puteţi zidi pe viaţa socială, pentru că este aşa 

demoralizată.Nu este nimic pe ce să zideşti. Şi nu poţi să-ţi pui speranţa în nimic. 

159. Acum ,acelaşi lucru cu această naţiune…Voi spuneţi,’Frate Branham, ultima duminică ai spus’Nu mai 

este speranţă.’Da. ‘De ce? ’Este aroganţă.O ve-ţi primi. O ve-ţi primi. Este un timp cînd naţiunea se va face 

bucăţi.Am văzut-o în 1933. Vedeţi? M-am uitat…Voi spuneţi, poate spuneţi,’Ei bine nu s-a întîmplat 

atunci.’ 

  

Cine ziceţi voi că este acesta?  – Phoenix AZ 64-1227 

  

157. Stînd acolo şi văzînd un vîrtej venind din cer.A explodat muntele în două, stînd acolo unde eram noi; 

tăind vîrful pomilor şi lucruri ca acelea.Şi un sunet de Cuvînt a venit afară şi a lovit acolo de trei ori, 

spunînd,’Urmăreşte va merge la coasta de vest.’A mers pînă acolo şi a lovit Alaska.Şi a venit jos pe coasta 

de vest acum.Întocmai. 

158. O zi înainte am luat o piatră şi am aruncat-o în aer, şi am spus,’AŞA VORBEŞTE DOMNUL’,Ora este 

aici; judecata va începe pe pămînt. Cutremure şi orice vor avea loc.Şi toată coasta de vest va fi lovită şi aşa 

mai departe.’Priviţi ce perfect, zi de zi, totul exact cum El a spus. Cum putem să ne întoarcem fraţilor ? Să 

ne păstrăm credinţa în El ? 

  

Astăzi s-a împlinit această Scriptură – Jeff. IN 65-0219 

  

67. Anul trecut stînd în acelaşi loc, (domnul Woods aici şi eu) mergînd sus pe munte într-un fel de supărare 

soţia lui fiind bolnavă, Duhul Sfînt a spus,’Ridică o piatră care stă acolo; arunc-o în aer; cînd va cădea spune, 

’AŞA VORBEŞTE DOMNUL, judecata va lovi pămîntul.Spune-i că va vedea mîna lui Dumnezeu în 

următoarele ore..’I-am spus domnului Woods ( prezent în seara aceasta) şi eu cred că opt sau zece oameni 

sau cincisprezece care au fost acolo la acel timp, cînd s-a întîmplat dimineaţa următoare, unde Domnul a 

venit jos într-un vîrtej şi a despicat muntele în jurul nostru şi a tăiat vîrful pomilor, şi a făcut ca pomii să 

vuiască şi a spus,’Judecata se îndreaptă spre coasta de vest.’Două zile după aceasta Alaska aproape s-a 

scufundat sub pămînt.Şi de atunci sus şi jos pe coastă suflarea judecăţii lui Dumnezeu împotriva acelei 

perdele spirituale. 

  

Alegerea unei Mirese – Los Angeles CA 650429E 

  

7. Sînt mulţumitor pentru această oportunitate,şi aceste întîlniri bune care le-am avut ,în special convenţia cu 

siguranţă mi-a mişcat inima.Voi sînteţi un grup minunat de oameni; eu cred că Dumnezeu vă va binecuvînta. 



Şi cînd marea oră vreodată…Acel mare monstru stînd chiar acolo care s-a scuturat peste Alaska acum cîteva 

zile, şi-a aruncat coada sus iarăşi în această dimineaţă doar în jurul Washingtonului.El ar fi putut lovi cu 

capul în acest fel foarte uşor.Şi dacă Duhul Sfînt mi-ar fi spus clar… 

8. Unii dintre voi m-aţi întrebat: ‘Se va întîmpla aici ,frate Branham ? Nu, eu nu ştiu aceasta.Eu doar nu ştiu, 

şi pînă aflu…Acesta-i adevărul. 

154. Şi eu spun aceasta pentru că sînt obligat să spun adevărul înaintea lui Dumnezeu.Şi cînd El a spus,’Aici 

vine biserica Americii la vedere,’dacă eu am văzut vreodată o adunătură de diavoli, aceasta era aceea.Acele 

femei erau pe jumătate goale cu un lucru cu arătare cenuşie, ca culoarea pielei de elefant, şi ele o ţineau în 

faţa lor fără partea de sus deloc, şi ele făceau acel fel de lucru, acele dansuri pe care aceşti copii le fac acolo 

afară, acea răsucire şi lucruri şi acel fel de muzică mergînd înainte.Şi cînd am văzut-o pe miss SUA, venind 

sus, aproape am leşinat. 

155. Acum, aceasta este AŞA VORBEŞTE DOMNUL.Dacă voi mă credeţi de a fi slujitorul Lui, credeţi-mă 

acum.Nu aş spune aceasta pentru nimic în lume; acolo nu sînt destui bani în lume să mă prindă să spun că 

aceasta nu este adevărat. Şi cînd ea a venit, era cea mai murdară arătare pe care eu am văzut-o vreodată.M-

am gîndit,’Dumnezeule, aşa de greu ca predicatori şi fraţi am lucrat să ai o Mireasă, şi aceasta-i ce am putut 

mai bine.’Ea se legăna, ţinînd aceasta în faţa ei, una din acele lucruri ca şi fustele,ţinînd –o în partea din faţă, 

partea de jos cam aşa, dansînd şi răsucindu-se, ca şi aceşti copii afară,aceste spectacole vulgare, pe care ei le 

au, răsucindu-se.Aceasta era doamna creştinătate a Americii. 

156. Aşa să mă ajute,prin ajutorul lui Dumnezeu, acesta-i felul cum arată în privirea Lui. 

171. Şi membrule de biserică,dacă biserica ta  este ca aceasta, ca nu se poate măsura după calificarea lui 

Dumnezeu, a Cuvîntului Său, ieşi afară din ea, şi intră în Cristos. Aceasta-i o avertizare solemnă. Noi nu 

ştim în care timp.Şi voi nu ştiţi cînd acest oraş, într-o zi va fi aşezat pe fundul acestui ocean. 

172. ‘O ,Capernaum’, a spus Isus,’Tu care te-ai ridicat pînă la cer, vei fi aruncat în iad, pentru că dacă 

lucrările puternice ar fi fost făcute în Sodoma şi Gomora, ele ar fi stat pînă astăzi.’Şi Sodoma şi Gomora stau 

pe fundul Mării Moarte, şi Capernaumul pe fundul mării. 

173. Tu oraşule, care te pretinzi a fi oraşul Îngerilor, care te-ai ridicat pînă la cer şi ai trimis toate lucrurile 

murdare şi necurate a modei şi lucruri, pînă şi ţările străine vin aici să ridice murdăria noastră şi să o trimită 

departe; cu bisericile tale bune cu turnuri, şi aşa mai departe felul cum o faci; aminteşte-ţi într-o zi vei sta pe 

fundul acestei mări.Tu eşti ca un mare fagure de miere sub tine chiar acum.Mînia lui Dumnezeu suflă chiar 

acum împotriva ta. Cît de mult va ţine El acest banc de nisip atîrnînd peste aceasta, cînd oceanul pînă la o 

milă adîncime va aluneca acolo pînă înapoi la Marea Sărată.Va fi mai rău ca în ultimele zile ale lui 

Pompei.Pocăieşte-te Los Angeles.Pocăiţi-vă restul din voi şi întoarceţi-vă la Dumnezeu. Ora mîniei Lui este 

peste pămînt.Fugiţi pînă mai este timp să fugiţi şi veniţi în Cristos.’Să ne rugăm. 

  

Hrană spirituală la vreme potrivită – Jeff. IN 65-0718E 

  

98. Priviţi !Frate Banks, cîţiva dintre voi oameni care sînt aici în seara aceasta, care au stat pe acel munte în 

dimineaţa aceea. 

98. Şi eu vreau să vorbesc despre acel munte, următoarea duminică dimineaţa, cu voia Domnului.Am primit 

o mare descoperire, ceva mai departe, ce cu greu pot să o ţin să nu o spun în seara aceasta. Vedeţi ? Şi  doar 

constant ,tot timpul, un lucru se întîmplă după altul.Vedeţi ?Aceasta nu se va opri, pentru că este AŞA 

VORBEŞTE DOMNUL. 

105. Acum, noi ştim că judecata este gata să lovească.Stînd pe deal în ziua aceea, fratele Banks Woods stînd 

aici, noi urcam sus pe deal .Poate eu o citez din nou, aşa ca să zidesc credinţa voastră pentru acest rînd de 

rugăciune care urmează să aibe loc în următoarele zece, cincisprezece minute. Eu doar mergeam înaintea 

fratelui Banks. El era…Eu cred că el a lăsat pe sora Ruby cînd ea a fost bolnavă. Şi el venind în spatele meu, 

i-am observat faţa roşie.M-am uitat înapoi.Am gîndit că dealul era puţin prea greu pentru el să urce, astfel 

cumva am încetinit.Chiar în deşerturile acelea, chiar sus pe dealuri ca acelea, chiar unde Îngerii Domnului au 

apărut.Noi înaintam chiar în direcţia aceea atunci, unde ei au apărut cu cîteva luni înainte de aceea. 

106. Şi aşa am mers sus pe deal, Duhul lui Dumnezeu…Cînd m-am întors în jur, am privit pe vîrful 

muntelui.El a zis, ‘Ridică piatra aceea,şi spune-i lui,’AŞA VORBEŞTE DOMNUL, tu vei vedea slava lui 

Dumnezeu în următoarele cîteva ore.’ 

107. Eu doar am ridicat piatra, şi am zis,’Frate Banks eu nu ştiu de ce,’am aruncat-o în aer şi am spus,’AŞA 

VORBEŞTE DOMNUL,’tu vei vedea Slava lui Dumnezeu.’ El a spus, ‘Aceasta ar fi despre Ruby?’ 



108. Am zis, ‘Nu eu nu cred că avea ceva de-a face cu tine, Banks sau Ruby, oricare.Eu doar cred că el 

spunea ,’AŞA VORBEŞTE DOMNUL, ceva urmează să se întîmple.’ 

116. Am început să merg în jur.Apoi am auzit Glasul lui Dumnezeu vorbind, a zis,’Dă-te din cale repede.’ 

Roy Roberson stînd acolo, ştiind că el era un veteran de război, mi-am pus mîna pe umărul lui, am zis,’Frate 

Roy, ascunde-te cît poţi tu de repede!’ A zis ,’Care-i situaţia?’ Am zis ,’Dă-te din cale ,ascunde-te !’ 

117. Şi doar am început să merg în jur,mi-am pus lopata jos, m-am întors în jur, mi-am scos pălăria.Şi aici a 

venit El, Slava lui Dumnezeu căzînd într-un vîrtej de vînt care a rupt afară marginea muntelui în felul acela, 

şi a explodat şi zguduit locul astfel, a tăiat vîrful arbuştilor; chiar cam trei sau patru picioare, cinci, deasupra 

capului meu.A mers înapoi sus ca o pîlnie în felul acela; a explodat din nou.Şi a venit aici, de trei ori. 

118. Apoi cînd El a plecat, a treia oară, fratele Banks a venit acolo, a zis,’Aceea era despre ce ai vorbit ?’Am 

zis ‘Da.’A zis ,’Ce era aceasta ?’ 

119. Am zis,’Dumnezeu apare în vîrtejuri de vînt.’Eu nu am ştiut dacă El a vrut ca eu s-o spun oamenilor sau 

nu. 

120. Apoi eu am mers înainte şi m-am rugat un pic.Apoi El mi-a spus că eu puteam să le spun.Am zis,’Este 

judecata care loveşte coasta de vest.’Priviţi la ea astăzi!Priviţi la ce s-a întîmplat cu cîteva ore după 

aceea:Alaska aproape s-a scufundat.Şi întregul lucru merge dedesubt. Noi intrăm în judecată.Mila a fost 

nesocotită. 

  

Unşii din timpul sfîrşitului – Jeffersonville IN 65-0725 

  

17. Eu cred că noi trăim în timpul sfîrşitului. Eu cred că aproape oricine care…Cititorul Scripturii, sau chiar 

un credincios,ştie că noi sîntem acum la sfîrşitul istoriei lumii.Nu ar fi de nici un folos de a scrie aceasta, 

deoarece nu va fi nimeni care să citească aceasta.Acesta este timpul sfîrşitului.Anume cînd ,eu nu 

ştiu.Anume cît va dura aceasta, nici chiar Îngerii din ceruri nu cunosc acel minut sau ceas.Însă ni s-a spus de 

către Domnul Isus , căci, atunci cînd aceste lucruri pe care le vedem noi încep să   se împlinească, atunci să 

ne ridicăm capetele pentru că răscumpărarea noastră se apropie. Acum, ce înseamnă ‘se apropie’,eu nu 

ştiu.Poate însemna… 

18. Aşa cum oamenii de ştiinţă au spus ziua trecută, la televizor, vorbind despre marea ruptură de mii de 

mile în pămînt care urmează să se scufunde.Lui i s-a pus întrebarea, ‘Acela s-ar putea scufunda acolo 

?’Acela era Los Angeles, coasta de vest.Şi mulţi dintre voi au văzut cum au urmărit ei aceasta cu radar, şi a 

mers sus prin Insulele Aleutine, cam două sute de mile afară în mare,şi a venit înapoi în San Diego, a mers 

roata în spatele Los Angelesului, şi a venit sus acolo,o mare adîncitură. 

Şi toate cutremurele acestea pe care noi le avem este vulcanul care loveşte acest mare căuş gol, parcă, 

înăuntru acolo.Eu nu pot spune numele cu care ei au chemat aceasta.Oricum, cînd acela scutură, acela dă 

aceste cutremure pe care noi le avem cu anii pe coasta de vest.Acum acesta este crăpat peste tot în jur.Iar 

oamenii de ştiinţă zic, unul… 

19. Omul a spus celuilalt,’Acela ar putea să cadă înăuntru? ‘El a zis ,’Nu ar putea ,ci va cădea.’ A zis,’Dar 

nu în generaţia noastră, poate ?’A zis,’În următoarele cinci minute, sau următorii cinci ani.Noi doar nu ştim 

cînd.’ 

101. Voi toţi învăţători falşi, aşa spune Dumnezeu, că într-o zi voi ve-ţi culege ce semănaţi, voi conducători 

orbi ai celor orbi !Eu nu sînt supărat.Eu doar vă spun un adevăr.Şi eu nu aş fi spus aceasta dacă aici sus, în 

camera aceea, Duhul Sfînt nu ar fi spus,’Spune-o în acel fel.’ 

127. Ce am spus eu doar înainte de această mare întîmplare de aici în California ?’Voi oamenii de aici din 

Los Angeles, în fiecare an cînd vin aici sînt mai multe femei cu părul tăiat şi bărbaţi sisificaţi decît au fost de 

prima dată, mai mulţi predicatori mergînd în organizaţie. Voi nu aveţi scuză.Dacă lucrările puternice care s-

au făcut la voi ar fi fost făcute în Sodoma şi Gomora ,ele ar fi rămas pînă în ziua de astăzi.Oh, Capernaum, tu 

care te numeşti cu nume de îngeri, Los Angeles!’ Vedeţi ce se întîmplă? Ea va merge drept pe fundul mării. 

Cînd ? Eu nu ştiu cînd se va duce, dar se va duce.Voi cei tineri, dacă eu nu o s-o văd în ziua mea, voi 

urmăriţi. Ea este dusă ! 

  

Ce este atracţia de pe munte ? – Jeffersonville IN 65-0725E 

  

143. Eu am plecat spre vest.Pe acelaşi munte, trecînd sus cu Banks Wood, acolo ,a zis,’Aruncă în sus o 

piatră.Spune-i la domnul Woods,’AŞA VORBEŞTE DOMNUL, tu vei vedea Slava lui Dumnezeu.’ 



144. Tocmai ziua următoare, stînd acolo, un vîrtej a venit jos şi a sfărîmat munţii.Pietrele au tăiat jos vîrful 

copacilor, cam trei sau patru picioare deasupra capului meu. A făcut trei explozii mari, şi fraţii au venit 

alergînd acolo.Acolo erau cam cincisprezece oameni stînd acolo, predicatori şi toate celelalte. ‘Ce era 

aceasta ?’El a zis,’Ce era aceasta?’ Eu am zis,’Judecata loveşte coasta de vest.’ 

145. Cam două zile după aceea, cutremurul aproape a scufundat Alaska. Ce este această Lumină pe Muntele 

Sunset în Colorado Forest din Arizona ? Ce este acest lucru straniu care s-a întîmplat acolo sus, că oamenii 

conduceau de la vest spre est, culegînd pietrele care erau acolo în jur unde a lovit Acesta ?Şi fiecare din ele, 

fiecare piatră, are trei colţuri pe ea, care El le-a rupt jos. (Cele trei sînt Unul.) Ele stau pe birouri, greutăţi de 

hîrtie, în toată naţiunea. Ce este acest lucru straniu pe Muntele Sunset în Colorado Forest ? 

  

Filtrul unui om gînditor – Jeffersonville IN 65-0822E 

  

144. ‘Farisei orbi,’ Isus a spus.Aşa cum Isus a strigat,’Farisei orbi’, Duhul Sfînt în inima mea în seara 

aceasta strigă, ‘Laodicea oarbă, de cîte ori Dumnezeu a vrut să-ţi dea o trezire, dar timpul tău a venit. Este 

prea tîrziu acum.Cum ai rîs şi ai făcut haz de oamenii pe care Dumnezeu ţi i-a trimis !Dar acum timpul tău a 

venit.Oh, State Unite, State Unite, cum Dumnezeu te-ar fi acoperit cum o găină face cu puii ei, dar tu n-ai 

vrut.’Acum ,această Voce merge de la coastă la coastă, de la nord la sud şi est la vest.Cum te-ar fi strîns 

Dumnezeu, dar tu n-ai vrut.Acum timpul tău a venit. 

145. Naţiunile se rup; lumea se destramă.O mie cincisute de  mile din ea,trei sau patru sute de mile laţime, se 

va scufunda  o sută şi poate patruzeci mile în jos în marea falie de acolo, una din aceste zile, şi valurile vor 

lovi pînă în statul Kentucky.Şi cînd o face, va scutura lumea aşa de tare că totul de pe vîrful ei va fi clătinat. 

  

Faptele sînt credinţa exprimată – Shreveport LA 65-1126 

  

60. Am spus,’Eu nu vreau să vă spun, dar a fost un semn al judecăţii.În cîteva zile un mare cutremur va lovi 

coasta de vest.Şi nu se va opri.California, Los Angeles se vor duce la fund.Se duc în jos.Va aluneca drept în 

ocean.’Şi două zile după aceasta, cutremurul din Alaska, a scuturat Alaska. 

  

Răpirea – Yuma AZ 65-1204 

  

191. Eu îmi amintesc doar ,ultimul meu mesaj în California unde eu am crezut că niciodată nu mă voi mai 

întoarce, cînd am prezis că Los Angeles va merge sub ocean.Şi AŞA VORBEŞTE DOMNUL ,se va 

întîmpla.Ea este făcută,este spălată, este terminată.Ce oră ?Eu nu ştiu cînd, dar se va duce la fund.Imediat 

după aceasta cutremure au început să zguduie. 

192. Vă amintiţi, mulţi dintre voi stînd chiar acolo, acea stîncă în acea zi cînd Îngerul a venit jos şi acea 

Lumină şi Foc căzînd din cer în jurul stîncii cînd noi stăteam acolo, stînci aruncate din munte, şi căzînd pe 

acolo.Şi a răbufnit tare de trei ori; am spus,’Judecata va lovi coasta de vest.’Două zile după aceasta Alaska 

aproape s-a dus la fund. 

193. Amintiţi-vă, acelaşi Dumnezeu care a spus aceasta ,Los Angeles este judecat.Şi ea este terminată.Eu nu 

ştiu cînd, nu vă pot spune. 

  

Lucruri care vor veni – Rialto CA 65-1205 

  

96. Această bucată de pămînt va …Lăsaţi-mă să vă spun; această bucată de pămînt la care vă gîndiţi aşa de 

mult, care-l formaţi după Hollywood-voi sînteţi aşa aproape de el-nu va mai fi.Amintiţi-vă, a-ţi auzit profeţia 

care Domnul mi-a dat-o; va merge dedesubt.Da, domnule.Observaţi. Va merge, voi doar urmăriţi.Acum ,El 

niciodată nu mi-a spus ceva greşit încă.Şi aş lua de la oricine ar vrea s-o spună.Eu nu ştiu cînd sau unde, dar 

este sfîrşit. Judecata atîrnă peste ea ; nu este răscumpărare pentru ea; este trecută.Vedeţi ? 

  

Evenimente clarificate prin profeţie - San Bernardino CA 65-1207 

  

295. ‘Oh ,oamenilor ,unde sîntem noi ?Naţiunile se rup, Israel se trezeşte, semnele pe care profeţii le-au 

prezis, zilele neamurilor numărate, cu groază împovărate.(Priviţi alunecarea ei în mare.) 

  

Călăuzire – Covina CA 65-1207 



  

326. Priviţi aici.Ştiţi voi ce a spus Domnul despre Los Angeles şi aceste locuri ? Sînt duse.Vă amintiţi ca v-

am spus cam doi ani în urmă, cum cutremurul va veni în Canada, sus în Alaska ? De asemenea vă spun 

aceasta ,’Hollywood şi Los Angeles alunecă în ocean.California eşti judecată, nu numai California; dar tu 

lume eşti judecată.Biserică, pînă devii drept cu Dumnezeu ,eşti judecată.’AŞA SPUNE DUHUL SFÎNT. 

  

  

Trăind Mesajul – Mărturia lui Billy Paul Branham 

  

Aşa de curînd cînd serviciul s-a terminat, noi am avut o plimbare.Eu îmi ţineam capul aplecat cînd el m-a 

întrebat: ‘Care-i problema, Paul? ‘Oh, nimic !’ am răspuns.’Nu vrei tu să mergi în Africa ?’ ‘Eu nu ştiu’ am 

spus. ‘Oricum ‘el a adăugat:’ei nu mă vor lăsa să predic acolo. Dacă tu nu vrei să pleci, dacă te temi să o laşi 

pe Loyce şi pe copii ,nu trebuie să mergi.’’Nu asta este treaba , tată,’el a spus:’Care-i problema , atunci ,Paul 

?’’Tată, poţi să-ţi aduci aminte ce mi-ai spus cînd am fost un băieţel, cînd mi-ai spus de Îngerul Domnului ? 

am răspuns.’Da, eu pot.’’Prin toţi aceşti ani m-ai învăţat că eu trebuie să respect cînd Dumnezeu 

vorbeşte.’Da.’Mi-ai spus că atunci cînd un mesaj vine în profeţie de limbi, sau o interpretare, eu trebuie să 

respect aceasta.’Şi eu am adăugat:’Tată, eu nu înţeleg, este confuzie.’El a spus:’De ce este confuzie, Paul 

?’Am spus:’Tu ai predicat acolo şi mi-ai spus mie înainte că Florence va muri şi ai spus tuturor oamenilor în 

ţară că Florence va muri.’ Tu i-ai spus ei şi lui Demos, şi apoi fratele acela s-a sculat în timpul serviciului şi 

a spus,’Aşa vorbeşte Domnul, ea nu va muri !’Şi tu ai rămas acolo, stînd, nespunînd nimic.El a spus: Dar eu 

am spus ce Domnul mi-a cerut să spun.Paul, aş vrea să-ţi spun ceva. Unde eşti tu ?Unde sîntem noi ?’În 

California ,’am răspuns.’Dar fi mai precis’,a spus.Am răspuns:’În Los Angeles’,’Fi mai precis’.M-am uitat 

în jur şi am spus :’Noi sîntem în centrul Los Angelesului.’El a repetat ‘Fi mai precis.Am spus:’Sîntem în faţa 

Companiei May.’Atunci el mi-a declarat:’Acelaşi Dumnezeu care mi-a spus că Florance va muri, mi-a spus 

să spun ,în aceste momente (eu aş putea să nu mai fiu aici)că tu nu vei fi bătrîn înainte ca rechinii să înoate 

unde tu eşti astăzi.' 

  

  

Capitolul 20 :                                       ACEASTĂ GENERAŢIE SUB JUDECATĂ 

  

Acuzaţia – Jeffersonville IN 63-0707 

  

358. Eu o spun pe această bandă, şi pentru această audienţă ;eu spun aceasta sub inspiraţia Duhului 

Sfînt,’Cine este de partea Domnului? Să vină sub acest Cuvînt.’Dumnezeu cu siguranţă va aduce această 

generaţie ticăloasă, renegată, respingătoare de Cristos la judecată pentru blasfemie, răstignirea Cuvîntului 

Său identificat.Voi veniţi la judecată.Eu o acuz.’Cine este de partea Domnului?’a spus Moise, ‘Să vină la 

mine’, cînd Stîlpul de Foc atîrnă acolo ca o dovadă.Cine este de partea Domnului ?Să ia Cuvîntul, să-şi 

denunţe crezurile şi să-l urmeze pe Isus Cristos zilnic. Şi eu vă voi întîlni în acea dimineaţă. 

  

Prezenţa lui Dumnezeu nerecunoscută – Topeka KS 64-0618 

  

172. Şi aici stăm noi astăzi văzîndu-l pe Acelaşi Dumnezeu  făcînd acelaşi lucru.Eu cred că ea se va ridica în 

ziua judecăţii şi va condamna această generaţie,’pentru că ea s-a pocăit şi a crezut mesajul care l-a predicat 

Solomon, şi s-a încrezut în Dumnezeu.Ea a văzut ceva real. 

  

Capitolul 21 :                                               LUMEA VA DEVENI NEBUNĂ 

  

Locul ales de Dumnezeu pentru închinare - Los Angeles CA 65-0425 

  

191. Uitaţi-vă la televiziuni şi lucruri avînd aceste lucruri ireale în programe.Va veni un timp, eu prezic, că 

oamenii vor fi complect demenţi; lumea va fi.Biblia vorbeşte de aşa arătări hidoase cum ei prezintă în filme 

astăzi ceva ouă de creaturi preistorice, care au trăit pe pămînt acum mii şi milioane de ani,clocite şi venite la 

ceva…Acesta-i doar un lucru mic ce se va întîmpla. 

  

Şi nu o ştii – Jeffersonville IN 65-0815 



  

82. Lăsaţi-mă să profeţesc ceva chiar înainte să se întîmple.Toată lumea bîjbîie în nebunie, şi va fi mai rău, şi 

mai rău, pînă vor fi o grămadă de maniaci, şi acesta-i deja felul acum. 

165. Acum, priviţi Duhul, urmărind aceasta.Va veni un timp, în Numele Domnului, cînd oamenii vor deveni 

complect nebuni.Biblia a spus aşa.Ei vor ţipa şi vor urla; mari lucruri hidoase în mintea lor 

imaginară.Radiourile şi lucruri, programele de televiziune ,produc aceasta.Vor fi astfel de lucruri ca furnicile 

care se vor ridica pe pămînt care vor fi aşa de înalte ca patrusprezece arbori; Va fi o pasăre care va zbura 

peste pămînt, cu aripi de patru sau cinci mile lăţime; şi oamenii văzîndu-le;ei vor ţipa şi urla, şi vor plînge 

pentru milă.Dar acelea vor fi Plăgile.Aşteptaţi pînă predic acele Plăgi deschizîndu-se. 

  

Cristos este descoperit în propriul Lui Cuvînt – Jeff. IN 65-0822 

  

22. Şi apoi cînd noi deschidem aceste, cu voia Domnului, aceste şapte Potire şi arătăm aceste lucruri 

hidoase…Bărbaţii vor fi aşa de demenţi după un timp, că ei îşi vor imagina că văd furnici de mărimea unui 

munte.Ei vor chinui femeile, lăcuste vor veni peste pămînt cu părul lung, să chinuie femeile care îşi taie 

părul, păr ca femeile atîrnînd în jos, şi dinţi ca de leu, ace în cozile lor ca la scorpion, şi aşa mai departe, să 

chinuie omul pe pămînt.Dar atunci va fi prea tîrziu să faci ceva.Voi puteţi chiar acum.Vedeţi ?Chinuind… 

  

Călăuzire – Covina CA 65-01207 

  

330. O, Dumnezeule,lasă-mă să merg, Doamne.Nu mă lăsa pe mine în urmă, Isuse.Lasă-mă să merg cu Tine, 

Tată.Eu nu vreau să stau aici pe acest pămînt să văd aceste judecăţi venind.Eu nu vreau să stau aici în această 

demenţă.Eu nu vreau să fiu aici cînd aceste arătări hidoase, oamenii pierzîndu-şi mintea lor.Noi ne uităm la 

bărbaţi încercînd să acţioneze ca fiarele şi arătînd ca fiarele; şi femeile încercînd să arate ca animalele, cu 

vopsele pe feţele lor.Ştiind că aceste lucruri sînt prezise să se împlinească, şi acel lucru, că ei vor deveni 

demenţi pînă cînd lăcuste se vor ridica cu părul lor ca femeile să obsedeze femeile, şi dinţi ca a leilor, şi 

lucruri pe care Tu le-ai spus; condiţia mintală a oamenilor va fi complect dusă.Noi o vedem făcîndu-se chiar 

acum, Doamne. Ajută-ne.Restabileşte-ne la mintea sănătoasă a lui Isus Cristos Domnul nostru. 

  

  

Capitolul 22 :                                                       SEMNUL FIAREI 
  

Religia Izabelei – Middletown OH 61-0319 

  

102. Apoi, la o zi după ce păcatul şi-a luat birul, şi Dumnezeu şi-a adus poporul Lui pe genunchii lor..Izabela 

a luat totul; ea a nimicit totul; şi ea o va face din nou.Aceasta-i AŞA VORBEŞTE SFÎNTA BIBLIE A LUI 

DUMNEZEU.Ea o va face din nou.Ea este chiar pe tron acum în spatele marionetei, învîrtind-o oricum ea o 

vrea; şi nimeni nu o va opri pe ea.Cu siguraţă, nimeni nu o va opri pe ea acum, pentru că ce ei nu au putut 

avea în cercurile religioase ei o au prin politică, şi ei o vor face.Asta-i exact ce ei fac.Prin politică va fi un 

boicot chiar exact înapoi la semnul fiarei, aşa de sigur cum eu stau aici. Vedeţi ? Şi Biblia o spune. 

  

Ce să fac cu Isus numit Cristosul ? – Jeff. IN 63-1224M 

  

123. Acum, voi puteţi vedea de ce sînt împotriva religiei organizate, pentru că este semnul fiarei.Roma este 

capul ei, prima.Asta-i exact corect.Şi va face pe toţi să îl ia prin unirea fiicelor; acesta-i chipul. 

  

Shalom – Phoenix AZ 64-0119 

  

33. Dar vorbind aici, în 1933, despre papa luînd locul lui, sau venind afară, din Roma , şi făcînd o vizită pe 

pămîntul sfînt.El de asemenea va veni aici. 

36. Eu ştiu că este nepopular, să vorbeşti împotriva organizaţiei, dar acesta este semnul fiarei.Acesta este 

lucrul care ne duce pe noi drept la acela.Făcînd o imagine ca a fiarei.Eu nu spun aceasta pentru că sînt 

supărat.Eu o spun pentru că este adevărul, fraţilor.Ziua va veni cînd Phoenix se va ridica, şi poate eu sînt 

dus, dar voi ve-ţi şti că a fost AŞA VORBEŞTE DOMNUL. 

  



Isus a venit şi a chemat – Tulare CA 64-0213 

  

163. Acum, eu voi spune ceva aici.Nu este o doctrină; eu doar profeţesc.Voi ştiţi ce s-a întîmplat ? Va veni la 

un loc curînd, însemnaţi cuvîntul meu, că toate denominaţiunile vor trebui să se  unească cu consiliul 

ecumenic.Dacă nu o vor face, ei nu pot avea susţinerea consiliului.De aceea , acolo va fi un boicot ca nimeni 

să nu poată merge la aceste biserici, sau la orice biserică, fără să ai un semn de la propria ta biserică ,sau voi 

nu puteţi cumpăra sau vinde.Voi o vedeţi.Doar cum a fost, aşa va fi din nou, un semn a fiarei.Şi biserica îşi 

va da seama, şi aceştia cei spirituali. 

  

Capitolul 23 :                                            AL TREILEA RĂZBOI MONDIAL 

  

Semnul fiarei – Jeffersonville IN 54-0513 

  

30. Acum, este mesajul celui de-al treilea Înger către lume.Şi voi ştiţi ce este mesajul celui de-al treilea 

Înger; el merge înainte acum în această zi-Aceasta este zborul mesajului celui de-al treilea Înger, dacă voi 

sînteţi un cititor al Bibliei. 

31. Acolo au fost trei vaiuri care l-au urmat.Primul a fost în primul război mondial.Al doilea în al doilea 

război mondial.Vedeţi în ce mergem noi acum.În regulă.Noi sîntem la capătul drumului. 

32. Acum, să ţinem aceasta în mintea nostră, doar înainte de a citi Scriptura.Poziţional, noi sîntem la sfîrşitul 

epocii de sfîrşit. Cît timp ?Eu nu ştiu, nimeni nu o ştie. 

  

Semnul fiarei – Long Beach CA 61-0217 

  

53. Acum ,primul război mondial, al doilea război mondial, şi acum sîntem gata pentru al treilea război 

mondial: fierbere peste tot. 

  

Cine ziceţi voi că este Acesta? - Phoenix AZ 64-1227 

  

59. Lumea a trecut prin primul război mondial, al doilea război mondial, şi acum este gata pentru al treilea 

război mondial.Este în durerile naşterii din nou.Dar acolo este un singur lucru care poate aduce pace, şi 

acesta-i Cristos. 

  

Astăzi această Scriptură este împlinită - Jeff. IN 65-0219 

53. Un război mondial, două războaie mondiale, şi încă se mişcă  spre al treilea.Sigur.Politica este putredă, 

coruptă, putredă în rădăcină, doar exact ce Matei 24 a spus că va fi: ‘Popoare vor fi împotriva altor popoare, 

împărăţie contra împărăţie.’Toate aceste lucruri vor avea loc.Să le luăm în considerare acum. 

  

Capitolul 24 :                                                    EI MERG ÎNTR-UN CERC 

  

Cristos este descoperit în propriul lui Cuvînt – Jeff. 65-0822M 

  

63. Şi ei vor afla într-o zi că ei nu văd o sută şi cincizeci de milioane de ani lumină de loc; ei merg chiar în 

jur în cerc.Exact.Voi ve-ţi afla odată că atunci cînd mergeţi în cer, voi nu zburaţi altundeva; voi sînteţi tot 

aici, doar într-o altă dimensiune mai rapidă ca aceasta.Chiar prin această cameră vin culori.Fiecare cămasă 

colorată, haină, tot ceea ce aveţi este etern, stînd chiar pe înregistrare, mergînd în jurul lumii.De cîte ori 

clipiţi, este chiar înregistrat. Urmăriţi televiziunea va dovedi aceasta. 

  

Capitolul 25 :                                         CĂDEREA ZIDULUI DIN BERLIN 

  

Semnul sfîrşitului – Tifton GA 62-0319 

  

63. Acolo a fost o reînviere Romană.Ştiţi ce s-a întîmplat ?Dacă ei dau partea de est a Berlinului înapoi, asta 

pune imperiul Roman, chiar înapoi în vechiul cerc care a fost în timpul lui Isus.Cu siguranţă o face, perfect. 

  

  



Capitolul 26 :                                      GERMANIA ÎN PROFEŢIA FINALĂ 

  

Reproşul din cauza Cuvîntului – Jeff. IN 62-1223 

  

30. Eu presupun că cea mai aproape care a venit vreodată, fiind aşa puternică din nou, a fost cînd eram în 

Zurich, Elveţia, atunci cînd El mi-a arătat acel Vultur German urmărind acel Călăreţ Englez venind jos prin 

Africa.Şi El a spus ,’Toţi au păcătuit şi sînt lipsiţi de slavă.’ 

  

Acceptînd calea pregătită de Dumnezeu pentru timpul sfîrşitului – Phoenix AZ 63-0115 

  

110. Şi eu sînt aici să fac decunoscut lucrările Lui şi căile Lui; am fost foarte şovăitor cu aceste lucruri 

cincisprezece, şaisprezece ani  pe cîmp.Dar vine o oră cînd este hotărît să se întîmple.Mesajul va merge şi la 

o altă naţiune, şi la alţi oameni . Dar în timp ce sîntem în prezenţa Fiinţei lui Sfinte…Biserica în America, eu 

cred, este deja chemată afară .Ea este terminată. Este spălată.Ea este gata, biserica reală.Ipocriţii încă 

rămîn.Dar adevărata biserică, a fost adevărată de la început, născută din nou, predestinată la chemarea lui 

Dumnezeu. 

  

Mărturie – Shreveport LA 63-1128M 

  

19. Slujba benzilor este o lucrare în jurul lumii, peste tot.Eu cred că este o cale prin care Dumnezeu 

răspîndeşte Mesajul înapoi la ţările păgîne, acolo unde acesta trebuie să fie tradus.Şi în Germania ,şi aşa mai 

departe, ei au casete cu care ei merg la adunările lor cu sute şi sute de oameni; şi pun  lucruri micuţe în 

urechile lor, şi ascultă o bandă.Şi chiar cum am spus, slujitorul stă acolo şi face aceleaşi gesturi; şi în altă 

limbă, şi o aduce înaintea a sute. Şi sute sînt salvaţi şi vindecaţi, doar prin casete mergînd în jurul lumii.Totul 

în engleză, dar fiind tradus în multe, multe limbi diferite în triburi în jurul lumii.Noi am auzit de ele, prin 

scrisori.  

  

Capodopera – Jeffersonville IN 64-0705 

  

193. Şi eu mi-am aplecat capul ,şi el mi-a spus,’Aşteaptă ,Mireasa trebuie să vină din nou.’Şi m-am uitat, şi 

aici vin ele din nou.Şi ele au trecut, doamne cu o dulce arătare.Ele toate se uitau la mine cum ele au trecut.Şi 

am observat că fiecare era îmbrăcată diferit.Şi una din spate cu un păr lung atîrnînd în jos şi avîndu-l împletit 

în jur cam aşa, putînd fi Germană sau ceva ca aceea.Şi eu le-am urmărit.Şi apoi, cum ele au început să plece, 

două sau trei din ele din urmă …?…au ieşit din cadenţă.Şi eu strigam către ele, şi ele încercau să intre în 

cadenţă din nou.Şi le-am văzut pe ele –viziunea doar s-a slăbit  şi s-a schimbat de la mine. 

  

Alegerea unei Mirese – Los Angeles CA 65-0429E 

  

165. Apoi eu m-am gîndit, aş fi putut s-o uit la fel de bine:eu eram dus.Apoi dintr-o dată, le-am auzit pe ele 

venind din nou, şi venind din această parte vine aceeaşi Mireasă care a mers în jur în această cale.Aici vin 

ele micuţe doamne din nou, şi fiecare din ele îmbrăcate în ţinută naţională de unde erau ele, ca Elveţia, 

Germania şi aşa mai departe, fiecare purtînd acel fel de ţinută, toate avînd părul lung, doar exact ca acelea de 

prima dată. 

  

Capitolul 27 :                                                                  PLOAIA TÎRZIE 

  

Deosebirea Duhului – Phoenix AZ 60-0308 

  

98. Aceeaşi profeţi inspiraţi au spus că Lumina de seară va străluci, şi acolo va fi o ploaie timpurie şi tîrzie în 

zilele harului.Priviţi aici…Ce este aceasta ? Ploaia timpurie venind şi ploaia tîrzie este trecută.Atunci sînt 

învelite, împreună, ploaia timpurie şi tîrzie cazînd împreună, Duhul Sfînt făcut manifest prin puterea şi 

învierea lui Isus Cristos.Acolo sînteţi, venind împreună, timpurie…Harul lui Dumnezeu… 

99. El a spus,’Cum a fost în zilele lui Noe.’Harul lui a fost îndelung răbdător.Aici este astăzi, îndelung-

răbdător, o înfăşurare aduce un nor din zilele din vechime şi un nor din această zi împreună.Ploaia timpurie 

vine întîi; prima ploaie am avut-o, acum vine ploaia tîrzie ,venind deasupra, ploaia timpurie venind peste 



ploaia tîrzie, estul şi vestul întîlnindu-se împreună, amîndouă ploile căzînd împreună, vindecare divină plus 

Îngerul Domnului descoperind secretele inimii şi aducînd totul la împlinire.Oh, priviţi că adevăraţii copii 

născuţi a lui Dumnezeu vor vedea aceasta. 

221. Vedeţi ,acum,de ce am fost aşa zelos despre felul de sămînţă care –am plantat pentru Trup ?Ploaia va 

cădea foarte curînd; eu vreau să spun ploaia reală.Şi trebuie să avem sămînţă peste care să cadă.Eu sper să 

trăiesc să o văd.Înţelegeţi acum ?Va fi Cuvîntul viu cum a fost la început, Cuvîntul Vorbit a lui Dumnezeu, 

avînd puterea Lui; pentru că este în El în Trupul Lui, lucrînd în felul Lui propriu.Priviţi la promisiunile care 

Dumnezeu le-a dat acestui Trup. 

296. Apoi în ploaia tîrzie acolo va veni înainte un Munte Carmel,o arătare: Biblia împlinită la literă.Ioan 

Botezătorul , mesagerul înaintea feţei Lui în Maleahi 3, plantînd o ploaie timpurie şi a fost respins de 

biserici, de denominaţiuni, fariseii şi saducheii zilelor noastre.Isus a venit şi a avut arătarea de la Muntele 

Transfigurării.Acest premergător a ultimelor zile va semăna pentru ploaia timpurie.Isus va fi arătarea între 

denominaţiuni şi crezuri (care este Cuvîntul Lui ).Cînd El vine , arătarea , răpirea Miresei Sale…prima a fost 

Muntele Carmel; a doua a fost Muntele Transfigurării; A treia va fi Muntele Sion. Gloria. 

306. Noi sîntem la timpul sfîrşitului.Seminţele sînt semănate acum; ploaia tîrzie este hotărît să vină . 

  

Sămînţa nu va moşteni cu pleava – Los Angeles CA 65-0429 

  

25. Noaptea trecută, Duhul a vorbit şi a spus, ‘Ploaia tîrzie, timpurie şi tîrzie, amîndouă au fost turnate în 

ultimele zile.’ 

  

Unirea invizibilă a Miresei lui Cristos – Shreveport LA 65-1125 

  

245. ‘Şi se va împlini în ultimele zile , Eu voi turna Duhul Meu din înalt.’ Ploaia timpurie şi tîrzie vor veni 

împreună în ultimele zile.’ 

  

O expunere a celor şapte Epoci ale Bisericii – Un rezumat al epocilor 

  

377. Această epocă a început chiar la începutul secolului douăzeci.Cum a fost să fie epoca în care adevărata 

biserică se va întoarce să fie mireasa care a fost la Cincizecime , noi ştim că acolo ar fi o necesitate de a se 

întoarce o putere dinamică.Credincioşii o simt în duhul lor, şi încep să strige la Dumnezeu pentru o nouă 

revărsare cum a fost în primul secol.Ce pare a fi răspunsul venit ca mulţi vorbind în limbi şi manifestînd 

daruri ale Duhului.S-a crezut a fi într-adevăr îndelunga, aşteptată, restaurare.Nu era aceea, pentru că ploaia 

tîrzie poate veni doar după ploaia timpurie care este ploaia primăverii sau învăţăturii.Cum a putut fi aceasta 

lucrul real cînd ploaia învăţăturii nu a venit ? 

379. Dumnezeu nu va planta o Biserică nouă, dar va aduce plantarea originală înapoi la sămînţa originală.El 

o face ca în versetul 23, prin învăţătură sau ploaia timpurie.Următoarea vine ploaia recoltei sau credinţa de 

răpire. 

  

Capitolul 28 :                                                   TURNURILE GEMENE 

  

Raportul călătoriei din Africa – Owensboro KY 53-1109 

  

13. Deci eu m-am aşteptat cînd am aterizat acolo că voi găsi o cărare bătătorită la o mică colibă, dar am aflat 

că este mai modern ca în oraşele noastre aici în America.Este doar un loc minunat la Johannesburg.Aşa că 

am gîndit,’Oh, este ciudat.’M-am gîndit,’Unde sînt toţi David Livingstonii ?Ei nu mai au nevoie de ei aici în 

jur.’Şi aşa ei…Noi am mers afară la oameni acolo, şi cît de curînd am ajuns la platformă, am observat venind 

peste mulţime, eu cred, fratele Bosworth, eu nu am fost acolo, oh, doar cinci minute, pînă o vedenie a 

început, şi am văzut un autobuz mişcîndu-se  peste audienţă, şi era cumva albastru,şi eu doar îl urmăream, 

pînă a venit la mine.Nu am spus nimic, pentru că eram obosit, şi nu am ştiut unde să-mi fac începutul.Şi am 

observat  autobuzul venind.A venit aproape de mine foarte aproape, şi am văzut un semn pe el spunînd, 

‘Durban’.Şi autobuzul a mers afară din vederea mea.Ei bine am început să vorbesc, şi am continuat, şi am 

observat, că aici vine acest autobuz. Şi am văzut că se opreşte, şi am văzut un băiat luînd acela; avea un 

picior cam cu şase inci mai scurt ca celălalt, umblînd cu o cîrjă. Şi el îşi ţinea piciorul pe această cîrjă şi 

umblînd cam aşa.El a luat autobuzul şi l-am văzut venind în felul acesta.Acel autobuz a venit aproape de 



mine şi s-a oprit din nou.Ei bine, eu doar o ţineam vorbind, am spus, ’Sînt groaznic de obosit în seara 

aceasta.Sînt istovit.’Eu am spus,’Noi aşteptăm o mare întîlnire aici în Africa.Noi doar am terminat una în 

New York, şi…’ 

Acum, este ceva despre oraşul New York. Acum, voi urmăriţi.Amintiţi-vă, acolo este ceva cu privire la New 

York.Nu uitaţi aceasta , auziţi ? În regulă.Eu doar am lăsat New York, New Yorkul. Am spus,’Sînt aşa de 

obosit.’Şi am urmărit aceasta. Şi am văzut acest băiat venind din nou, umblînd prin audienţă, şi el nu mai 

avea aceste cîrje .El era doar normal şi bine, cu piciorul doar la mărimea normală. 

  

Capitolul 29 :                                               RĂZBOIUL GERMENILOR 

  

Calea pregătită de Dumnezeu pentru vindecare - Chicago IL 54-0719 

  

42. Boli şi germeni.Lăsaţi-mă să vă pasez ceva,aici repede, cum timpul nostru curge.Ascultaţi, ştiţi voi că 

Biblia prezice că în ultimele zile, va fi un război al germenilor? Bolile se vor răspîndi peste oameni, şi vor 

cădea peste toţi cei fără botezul Duhului Sfînt ?Dar  Îngerului sau cine a fost pus peste aceste plăgi i-au fost 

date ordine să nu atingă niciunul peste cine a fost semnul. 

  

Calea pregătită de Dumnezeu de apropiere la părtăşie - Klamath Falls OR 60-0709 

  

101. Cum îţi mulţumim Ţie, că în această mare oră, cînd toată speranţa vieţii este terminată…Bombe 

atomice stau în hangare ,bombe cu hidrogen, boli şi epidemii, războiul microbilor…O, Doamne şi totul în 

felul cum este, ştiind că Biblia spune că omul actual va fi putred în carnea lui…Dar Îngerului i s-a dat 

ordinul,’Nu atinge nici unul din aceia !Să nu vatămi pe aceia care au vin şi ulei.Nu atinge pe aceia care au 

pecetea lui Dumnezeu pe frunţile lor.’ Şi noi realizăm că botezul Duhului Sfînt este pecetea lui 

Dumnezeu.Pentru că este scris în Efeseni 4 : 30’Să nu întristaţi pe Duhul Sfînt a lui Dumnezeu prin care a-ţi 

fost pecetluiţi pînă în ziua răscumpărării voastre. ’Doamne, Dumnezeule, pecetluieşte această biserică în 

seara aceasta.Aceia care vreţi pecetea Duhului Sfînt, aruncaţi orice teamă. Doamne, pecetluieşte-i cu pecetea 

Ta, a Duhului Sfînt în inimile lor, ca ei să devină un nou-născut, strigînd, ‘Abba, Tată,’.Acordă-ne 

Doamne.Îi predau pe ei Ţie în Numele lui Isus , Fiul Tău. 

  

Capitolul 30 :                                           TREZIREA FINALĂ A MIRESEI 
  

Ascultaţi de El – Phoenix AZ 60-0313 

  

38. Lăsaţi-mă să spun aceasta,poate mă socotiţi un fanatic din această seară.Este acelaşi lucru despre care 

vorbesc că se va face.Va fi o putere în Biserică, şi acum vine,că Duhul Sfînt va unge aşa oamenii, că ei vor 

rosti Cuvîntul şi se va crea chiar acolo.Noi nu am văzut puteri ca aceea care vine în Biserică acum.Eu o 

cunosc ca o realitate. ‘Spune muntelui acesta şi va fi mişcat.Nu te îndoi în inima ta, ci crede că ce ai spus se 

va întîmpla, şi vei avea ce ai cerut.’Plasarea Bisericii în poziţie, unde plinătatea puterii Duhului Sfînt vine în 

Biserică.Atunci gura criticilor va fi închisă.Isus a venit de pe munte , şi a mers la Calvar.Observaţi, nu va 

ţine mult, dar va fi aici. 

  

Adopţia – Jeffersonville IN 60-0522E 

  

80. Mergeţi înapoi în Geneza, la original; ce este aceasta ?Acum ,lumea şi natura geme , strigă;fiecare 

aşteaptă, ce? Manifestarea fiilor lui Dumnezeu, cînd fii adevăraţi, fii născuţi, fii umpluţi vorbesc şi cuvîntul 

lor este susţinut.Eu cred că sîntem la graniţa ei acum.Da, domnule.Spune muntelui acesta, şi aşa va fi. 

81. ‘Frate eu doresc aşa şi aşa, un anumit lucru să se facă.Eu sînt un credincios în Isus Cristos.’ 

82. ‘Eu ţi-o dau ţie în Numele Domnului Isus Cristos.’Amin. Acolo este o manifestare. 

83. ‘O, frate ,recolta mea se arde acolo afară.Eu nu am avut ploaie.’ 

84. Eu îţi trimit ploaie în Numele Domnului…? Binecuvintez recolta ta.’Oh, aşteptînd, gemînd, toată natura, 

aşteptînd după manifestarea fiilor lui Dumnezeu.Dumnezeu a hotărît-o de la început.El a dat omului 

stăpînire. 



85. El a dat-o lui Isus Cristos, şi Isus a dat-o în Numele Lui, cu asigurarea aceasta,’Cereţi Tatălui orice în 

Numele Meu, şi se va face.’Oh, frate Palmer. Aşteptînd după manifestarea fiilor lui Dumnezeu, poziţionarea, 

bisericii… 

  

Privind după semnul adevărat – Jeffersonville IN 61-1112 

  

192. Lăsaţi oamenii, lăsaţi acea mică turmă, acea mică rămăşită, pe care Dumnezeu i-a dat-o Lui, lăsaţi acea 

mică rămăşiţă să meargă să cheme după Dumnezeu şi priviţi ce se întîmplă. Acolo va fi o arătare 

naţională.Acolo va fi o putere pe care ei niciodată nu au văzut-o înainte.Problema cu aceasta este, că acel 

timp va fi prea tîrziu pentru ei, atunci. Uşile vor fi închise.Aşa că ,amintiţi-vă, noi sîntem la sfîrşit.Rugaţi-vă. 

  

Unitate – Jeffersonville IN 62-0211 

  

209. Aici sîntem la timpul sfîrşitului, venind de la est la vest, nord şi sud. Ce facem noi ? Pregătindu-ne 

pentru acea răpire, pregătindu-ne, ţinîndu-ne fermi pentru cîteva minute pînă fiecare fibră este umplută cu 

Duhul Sfînt.Apoi Ea va merge acasă. 

  

Duhul Avevărului – Phoenix AZ 63-0118 

  

107. Voi niciodată nu veţi vedea ceva mai măreţ întîmplîndu-se pînă voi ve-

ţi vedea venirea Domnului.Acum, doar amintiţi-vă. 

  

Pecetea a treia – Jeffersonville IN 63-0320 

  

183. Mireasa nu a avut o trezire încă.Vedeţi ? Nu a fost o trezire acolo, nu a fost manifestarea lui Dumnezeu 

să stîrnească Mireasa încă.Vedeţi ? Noi ne uităm după ea.Va lua acele şapte tunete necunoscute înapoi acolo 

să o trezească pe ea din nou.El o va trimite. El a promis-o. Acum, acum, priviţi. 

197. Dumnezeu a promis, în ultimele zile, că El va manifesta şi va adeveri Cuvîntul Lui către ea, şi totuşi ea 

nu o va face.Toată aceea ,Dumnezeu i-a promis, prin slujitorii Lui ,profeţii.Dumnezeu a promis, prin Isus 

Cristos.Dumnezeu a promis prin Ioel.Dumnezeu a promis prin Pavel, Dumnezeu a promis prin 

Maleahi.Dumnezeu a promis prin Ioan Revelatorul, toţi acei profeţi, întocmai exact cum va fi ultimul Mesaj 

pentru ea.Acum, dacă voi vreţi să le scrieţi jos ; desigur, voi toţi le cunoaşteţi :Ioan 14 : 12 şi Ioel 2 : 38; 

Pavel doi Timotei 3; Maleahi, al patrulea capitol; şi Ioan Revelatorul, Apocalipsa 10, unu la şapte.Vedeţi 

exact ceea ce va lua loc acum !Şi către biserică ,ce este Aceasta ?Cuvîntul încarnat făcut iarăşi trup printre 

poporul Lui ! Vedeţi ? Şi ei doar nu cred aceasta . 

  

Cum pot să biruiesc ? – Jeffersonville IN 63-0825M 

  

33. Acum, eu am ales aceasta, pentru că eu cred că acesta este un timp că noi nu ar trebui niciodată să lăsăm 

Spiritul trezirii să moară.Noi ar trebui să o ţinem în trezire, o trezire continuă,  în fiecare zi.Pavel a spus că el 

trebuie să moară zilnic ca să poată trăi Cristos.Şi noi n-ar trebui niciodată să lăsăm acea trezire să moară în 

noi. 

  

Trei feluri de credincioşi – Jeffersonville IN 63-1124E 

  

84. Acesta-i motivul că eu cred că atunci cînd acea Mireasă este chemată afară şi aleasă şi aşezată în Cartea 

Vieţii, acolo va veni un sunet din cer care va face un astfel de Botez al Duhului Sfînt  în acea Mireasă, care o 

va lua pe ea de pe pămînt în harul Răpirii.Dumnezeu a promis-o. 

  

Întrebări şi răspunsuri – Jeffersonville IN 64-0823M 

  

58. Acum, primul lucru care se întîmplă cînd noi sîntem înviaţi…Cei vii care vor rămîne pînă…Învierea va 

avea loc întîi, învierea celor adormiţi.Acolo va fi un timp al trezirii, şi aceia care sînt în ţărînă acum, nu aceia 

care sînt adormiţi în păcat, pentru că ei sînt în adormire.Ei nu se trezesc pentru alţi o mie de ani.Dar aceia ce 



sînt adormiţi în ţărînă vor fi treziţi primii, şi aceste corpuri stricăcioase vor fi în puse în neputrezire în harul 

de răpire al Domnului.Şi apoi noi toţi vom fi împreună. 

  

Alegerea unei Mirese – Los Angeles CA 65-0429E 

  

26. Cred că era Ilie odată pe muntele Carmel, după arătarea  în marea oră a crizei, în care noi stăm să vină 

acum .Poate va fi cu tine sau cu mine în seara aceasta, care vei face această alegere ca experienţa Muntelui 

Carmel. Deschis, eu cred că merge în jurul lumii acum. 

                                                  

Unirea invizibilă a Miresei lui Cristos – Shreveport LA 65-1125 

  

39. Observaţi.Dar urmăriţi cînd Mireasa spirituală, cînd ea începe să aibă o trezire, cînd 

ea începe să vină înapoi şi să se alinieze pe ea cu Cuvîntul lui Dumnezeu, priviţi atunci 

din nou (vedeţi voi ?)cum acea Scriptură, la acel timp acolo va fi un mesaj să prindă ace

a Mireasă, să prindă acea femeie, aleasă. 

  

Capitolul 31 :                                   EI AU RĂSTIGNIT TRAGEREA 

                                                                     A DOUA NU A TREIA 

  

Acuzaţia – Jeffersonville IN 63-0707 

  

358. Eu o spun pe această bandă, şi pentru această audienţă. Eu spun aceasta sub inspiraţia Duhului 

Sfînt.Cine este de partea Domnului să vină sub acest Cuvînt !Dumnezeu cu siguranţă va aduce această 

generaţie rea , negatoare de Cristos, respingătoare de Cristos la judecată, pentru hulă, răstignirea Cuvîntului 

Său identificat.Ei vin la judecată.Eu o acuz ! ‘Cine este de partea Domnului,’a spus Moise,’să vină la 

mine,’cînd Stîlpul de foc atîrna acolo ca o dovadă. Cine este de partea Domnului să ia Cuvîntul, să-şi nege 

crezul său, şi să urmeze-l pe Isus Cristos zilnic.Şi eu îl voi întîlni în dimineaţa aceea. 

  

Suflete care sînt în închisoare acum – Jeff. IN 63-1110M 

  

413. Acum cu inimile noastre aplecate.Biblia a spus,’Ei au cîntat  un imn. Şi au ieşit afară.’Amintiţi-vă, cînd 

ei au făcut aceea în Scriptură, a fost pentru că ei au răstignit slujba Tragerii a doua a Domnului nostru, şi a 

Treia Tragere era gata să intre.Cîteva ore după aceea, El a mers în iad şi a predicat celor pierduţi care au 

respins mila. 

  

Ce să fac cu Isus numit Cristos ? – Jeff. IN 63-1124 

  

82. Şi acest Consiliu al Bisericilor, în care toate bisericile trebuie să aparţină la acest consiliu, sau, dacă ele 

nu,  nu vi se permite să predicaţi, nici măcar nu vă este permis să vă rugaţi pentru bolnavi.Şi biserica voastră 

poate fi folosită pentru orice vor ei să o folosească.Dacă ei vor să depoziteze cutii în ea, sau muniţie, sau ce 

vor ei să facă, şi voi nu ve-ţi mai avea control asupra ei .Voi fie că aparţineţi la Consiliul Bisericilor sau nu 

apaţineţi deloc. 

Şi acela-i sistemul care este format aici în Statele Unite, care împlineşte Scriptura, pîna la punct.Ea 

împlineşte ceea ce mi-a vorbit Domnul în 1933, vedeţi ,şi noi stăm la acel timp în această dimineaţă. 

Şi Isus Cristos, Cuvîntul ,este la judecată, astăzi, aşa cum a fost la răstignire, şi acum El este pe mîinile 

noastre. El este pe mîinile lumii. 

202. Acum decizia a fost făcută.Trebuia să fie făcută.Voi trebuie să o faceţi cumva .Vedeţi ?Răstignirea 

Cuvîntului din nou, sau ce veţi face voi ?Răstignirea Cuvîntului este la îndemînă .Răstignind şi oprind 

Cuvîntul adeverit, din cauza denominaţională, cum a făcut Pilat, încercînd să dea mai departe la 

cineva.Acum, ce ve-ţi face voi ,ca persoană, cu Cuvîntul uns care este numit Cristosul ? 

  

Capitolul 32 :                             EU VOI PARCURGE CĂRAREA ÎNCĂ O DATĂ 

  

Dumnezeul acestei epoci rele – Jeffersonville IN 65-0801 



  

20. Acum eu vreau să spun că există ceva care este gata să se întîmple.Eu nu ştiu. Mulţi dintre voi de aici vă 

amintiţi cînd fratele Junior Jackson a venit la mine cu puţin înainte de amerge în Arizona, despre un vis care 

l-a avut el.Lucru ciudat !Cîţi vă amintiţi aceasta ?Şi Domnul ne-a dat nouă interpretarea, şi s-a împlinit la 

literă.Acum ,el tocmai a avut un alt vis, ceva. 

21. Şi lucru ciudat, că un om era aici zilele trecute, din Oregon.De abea că mă cunoaşte, şi era…a visat 

acelaşi vis, pe care l-a visat Junior Jackson, şi a venit să mi-l spună mie.Eu nu ştiu interpretarea; eu o aştept 

de la Domnul.Dar eu ştiu că aceasta o să fie ceva de la Dumnezeu.Să vă amintiţi aceasta. Că este AŞA 

VORBEŞTE DOMNUL. Este ceva ce vine de la Dumnezeu. Eu nu ştiu ce este .Izbitor într-adevăr, foarte 

izbitor! Sincer, conform cu visul pe care amîndoi oamenii... 

22. Astfel Duhul Sfînt reţine interpretarea de la mine. Eu nu ştiu ce să-i spun omului. Dar eu ştiu că 

Dumnezeu se pregăteşte să facă ceva, şi aceasta va fi glorios în ochii noştri. 

  

Şi nu o ştii – Jeffersonville IN 60-0815 

  

258. A zis, ’Un glas a cutremurat tot pămîntul.’A zis,’Pămîntul s-a cutremurat sub picioarele mele.’Şi a 

zis,’După ce a încetat din cutremur, am auzit o voce.’Şi a zis, ‘Frate Branham, aceasta era vocea ta,’ a 

zis,’Eu nu am ştiut; a fost ceva care a spus asta.’A zis,’ Vocea zicea,’Eu voi străbate această cărare încă o 

dată.’  

259. Şi a zis,’Am început să privesc sus pe stîncă, în acest fel, şi am privit înainte, dincolo de nori.Şi acolo 

sus de tot, stînd pe o stîncă care a ajuns de la răsărit la apus, într-o formă ascuţită în felul acesta , ca o 

piramidă, mergînd aici înapoi spre răsărit, şi, a zis, ‘acolo stăteai tu, pe un cal cum niciodată nu am văzut aşa 

ceva în viaţa mea; cal mare alb, coama albă atîrna în jos.’Şi a zis,’Tu erai îmbrăcat ca un şef indian, cu toate 

lucrurile pe care le folosesc indienii.’A zis,’El avea o platoşă; acele brăţări pe braţe, şi peste tot în jur în felul 

acela.’A zis,’Tu îţi aveai mîinile ridicate în acest fel.’ A zis,’Calul acela stînd acolo ca un cal militar ,cu un 

mers mîndru în acest fel, umblînd,’eu stăteam liniştit.Şi a zis,’Tu ai tras frîurile, mergeai călărind spre vest.’ 

A zis ,’M-am uitat acolo jos ,şi erau o mulţime de oameni de ştiinţă.’În dimineaţa următoare eu am predicat 

despre oamenii de ştiinţă ,ştiţi ,ca fiind de la diavolul.Şi a zis,’Oamenii de ştiinţă, de acolo turnau în eprubete 

şi le amestecau.’A zis,’Tu ai oprit calul, ţi-ai ridicat mîinile din nou şi ai strigat,’Eu voi parcurge această 

cărare încă odată !’Şi tot pămîntul s-a cutremurat.Oamenii aceia s-au cutremurat, ‘a zis,’se uitau în sus şi se 

uitau unul la altul, în acest fel, şi se uitau la tine. Ei doar au dat din umeri şi au mers înainte cu cercetarea lor 

ştiinţifică.’Şi a zis,’Tu ai început să mergi înainte spre vest.’ 

263. A zis,’ Atunci dintr-o dată, tu te-ai întors în jur.’A zis,’ Aceea ar fi a treia oară cînd ai vorbit, dar a doua 

oară tu ai zis,’Eu voi parcurge’.Şi a zis,’Tu nu ai vorbit aşa cum ai făcut-o.Tu ai poruncit.’Tu te-ai întors şi ai 

chemat omul pe nume, şi ai zis,’Dă-te jos de aici !Tu ştii că nimeni nu poate călări pe acest drum fără ca 

Dumnezeu să-l ordineze să o facă.Dă-te jos de aici.’ 

265. A zis,’Apoi tu ai mers în jos; acel cal mare s-a întors în jur, aşa de departe cît putea înspre vest.’’Tu te-

ai ridicat şi ţi-ai ridicat mîinile astfel.’ Apoi el a început să plîngă. A zis,’Frate Branham, să văd acel cal 

stînd acolo ; toată boneta aceea de război şi totul în felul acela, şi acea platoşă şi totul strălucea.’A zis ,’Tu ţi-

ai ţinut mîinile sus pentru puţină vreme.’Şi a zis,’Tu ai privit în jos din nou, ai ridicat hăţurile, zicînd,’Eu voi 

parcurge această cărare doar încă o dată! ’Tot pămîntul s-a zguduit înainte şi înapoi, aşa.’Şi a zis,’Acolo nu 

mai era viaţă rămasă în mine; au doar am căzut jos lîngă stîncă. Apoi m-am trezit.’A zis ,’Ce înseamnă 

aceasta domnule ?’ Am zis,’Eu nu ştiu.’ 

  

Locul ales de Dumnezeu pentru închinare – Shreveport 65-1128 

  

6. Acum, acolo…Eu am devenit bătrîn, şi eu m-am gîndit,’Va fi acolo a altă trezire, Şi eu voi vedea un alt 

timp ?’Şi doar ţineţi minte, de la vest va veni un călăreţ cu calul alb.El va parcurge această cărare din 

nou.Asta-i corect. Curînd cum sîntem gata.Este o promisiune. 

  

Pe aripile unui porumbel alb ca zăpada  Shreveport LA 65-1128 

  

209. Frate, ca un fiu a lui Abraham, eu nu consider ce mi-a spus doctorul, eu mă voi face bine, oricum! 

210. A treia zi am mers înapoi, eu mă urcam sus de tot.Şi mulţi dintre voi cunosc vedenia despre şeful indian 

călărind zidul acela mic spre vest. 



225. Păi eu un om bătrîn, am suferit toată viaţa mea, de ce m-a vindecat El, acum ?Eu cred că voi trece din 

nou pe această cărare, eu trebuie să aduc un Mesaj! 

  

Capitolul 33 :                                                                    MOISE ŞI ILIE 

  

Pecetea a cincea – Jeffersonville IN 63-0322 

  

308. Şi apoi, observaţi, aceşti doi profeţi sînt Moise şi Ilie, exact. 

315. Aceşti doi profeţi sînt Moise şi Ilie conform lucrărilor lor fiind remodelate din nou.Aceea a fost 

întotdeauna slujba lor.Acum, observaţi întocmai cum au făcut ei.Aceea nu i-a schimbat. Reţineţi ,aceşti 

oameni nu au murit.Priviţi doar un minut. 

  

Sărbătoarea trîmbiţelor – Jeffersonville IN 64-0719 

  

217. Şi în acelaşi timp…Acum, de îndată ce această Biserică, Mireasa este trasă împreună; ea este luată sus; 

în acea taină a Pecetei a şaptea , sau Pecetea a şaptea, taina de a se duce.Şi Iudeii sînt chemaţi prin taina 

Trîmbiţei a şaptea, care sînt doi Profeţi, Moise şi Ilie, şi ei vin înapoi.Acolo este unde Penticostalii sînt cu 

totul încurcaţi ;ei aşteaptă ca ceva să se întîmple, şi Biserica este gata plecată.Şi aceasta este pentru Iudei. 

218. Acum, eu simt în mintea cuiva ,zicînd,’Acesta nu ar putea fi Moise.’Da, el este.Acum vă amintiţi, El 

poate să-mi spună gîndurile voastre.Eu încă simt aceea. În ordine. 

272. Lăsaţi-mă să îndrept aceasta pentru voi.El era Moise.Pentru că, aici este gîndul vostru.Voi ziceţi 

că,’Moise, acesta nu ar putea fi Moise, pentru că Moise a murit.’Voi vă gîndiţi că el nu este Ilie.El este Ilie , 

adevărat.Cînd vă gîndiţi, ‘Acesta este Enoh.’Voi ziceţi,’Moise este deja mort.’Dar amintiţi-vă, el a putut să 

vină înapoi la viaţă iarăşi.El a venit.Opt sute de ani mai tîrziu, cîteva sute de ani mai tîrziu, el a apărut pe 

muntele Schimbării.Voi ziceţi,’După ce un om este mort?,’Da, domnule.Lazăr a fost mort; a înviat iarăşi; şi 

a trebuit să moară iarăşi. Vedeţi ?Sigur. Şi chiar păcătosul va fi înviat la viaţă iarăşi, şi va trebui să moară a 

doua moarte. 

Este aceasta corect ?Astfel scoateţi-vă aceea din mintea voastră.El este Moise.Priviţi slujba voastră, exact ce 

Moise şi Ilie au făcut; a închis cerul şi a împroşcat foc peste acesta.Voi ştiţi ce lucru au făcut. 

277. Priviţi, aceasta nu o să fie o organizaţie să meargă acolo jos şi să-i cheme pe Iudei.Aceştia au să fie doi 

oameni, Moise şi Ilie. Ei amîndoi, profeţi. 

  

Întrebări şi răspunsuri – Jeffersonville IN 64-0830M 

  

336. Sînt Moise şi Ilie pe pămînt acum ?Sînt ei în America ? 

134. Nu. Vedeţi ?Nu, ei nu sînt aici; ei nu vor fi pînă biserica este luată la o parte, apoi Moise şi Ilie…Cîţi 

înţelegeţi aceasta ? În regulă. 

  

Capitolul 34 :                                                             SFÎRŞITUL LUMII 
  

Apocalipsa capitolul patru – Jeffersonville IN 61-0108 

  

234. Acest Mesaj este să meargă în toată lumea, şi apoi va veni sfîrşitul.Apoi va fi sfîrşitul, după ce acest 

mesaj va fi mers în toată lumea. 

  

Sărbătoarea trîmbiţelor – Jeffersonville IN 64-0719 

  

252. Noi sîntem aici.Noi sîntem la sfîrşit.Aceasta nu este un gînd prostesc a unui om; este AŞA VORBEŞTE 

DOMNUL. 

  

  

Capitolul 35 :                                       PĂRERI DESPRE FRATELE BRANHAM 

  

Luate din comentarii traduse despre Reverendul William Branham, scrise de cîţiva predicatori 

renumiţi şi personalităţi ale lumii. 



  

1. ORAL ROBERTS: ‘Un om devotat şi umil a lui 

Dumnezeu.’                                                                                                                                                  

(‘Ape vindecătoare’, Iulie 1948) 

  

2. GORDON LINDSAY: ‘Niciodată nu am avut  un predicator    chemînd surzii, muţii şi oamenii orbi 

pentru rugăciune,şi apoi să vezi aceşti oameni eliberaţi imediat…o slujbă care a fost dincolo de ce noi am 

avut înainte 

mărturisind.’                                                                                                                                                       

(Casa construită de Domnul) 

  

3. JACK MOORE: ‘Cel mai dotat dintre toţi evangheliştii.’ 

                                   (Toate lucrurile sînt posibile ‘ de D.E.Harrel) 

  

4. TOMMY OSBORNE: ‘El a venit jos şi a trimis un om simplu- un profet.Dar de data aceasta mai mult 

decît un profet.De data aceasta un ‘om-Isus’…’Dumnezeu în această generaţie, a venit în alt timp în trup 

uman.El a venit în trup ca noi toţi, oricum într-un fel individual în acest om, acesta era profetul Lui pentru 

această generaţie.El l-a însoţit cu semne supranaturale, să trezească atenţia lumii încă odată printr-un semn.’ 

            (Serviciul Memorial al fratelui Branham, Ianuarie 26, 1966) 

  

5. GEORGE EKEROTH: ‘Dumnezeu a chemat omul umil…şi a uns slujba lui la un nivel că în cîţiva ani 

numele său a fost cunoscut pînă în cele mai îndepărtate locuri din junglă .Oriunde ve-ţi merge în această 

lume voi ve-ţi afla numele acestui mesager care va depăşit.’ 

        (Introducerea cărţii lui Morris Cerullo:’Vînt peste secolul 20’) 

  

6. YVES A.BRAULT: ‘În aceşti ani de început, el (Morris Cerullo) a fost asociat cu William M. Branham 

,care a venit la credinţa că el a fost profeticul mesager al Apocalipsei.Acest mesager a scos în evidenţă 

vindecarea în lucrarea lui.Vindecarea de asemenea a devenit dominantă în lucrarea lui Cerullo.’ 

                           (Morris Cerullo: ’Mesagerul profetic al sfîrşitului) 

  

7. DAVID HARRELL jr.:’William Branham a devenit un profet la o generaţie…’               

                                               (Cartea ‘Toate lucrurile sînt posibile’) 

  

8. JAMES MORRIS:’Bramham a fost, mai mult ca oricare alt evanghelist, care a început după al doilea 

război mondial trezirea credinţei f undamentaliste evanghelistice urmînd însărcinarea sa dată de Înger în 7 

mai 1946.‘ 

                                                   (Predicatorii) 

  

9. THOMAS R. NICKEL:’În zilele Bibliei, erau oameni a lui Dumnezeu, care erau profeţi şi văzători.Dar în 

toate Scrierile Sfinte, niciunul din ei nu  

a avut o slujbă mai mare ca a lui William Branham, un Profet şi un Văzător a lui Dumnezeu…Branham a 

fost folosit de Dumnezeu, în Numele lui Isus, să învieze morţii !’ 

                                                                    (Vocea - Februarie 1966) 

  

10. JOSEPH MATTSON-BOZE :’Uneori eram speriat din cauza simţămîntului sfinţeniei care penetra 

adunarea, dar niciodată nu am pierdut 

să văd darul lui Dumnezeu în operare prin slujitorul Lui şi să simt căldura dragostei care curgea prin slujba 

lui.’ 

                                             (Vestitorul Credinţei – Februarie 1966) 

  

11. H. RICHARD HALL :’El a fost numărul unu.Dintre toţi evangheliştii care lucrează la prezent, poţi pune 

douăzeci dintre ei pe o parte şi William Branham pe cealaltă parte şi el va domina pe toţi. 

      (Interviul ‘Memorialul profetului ‘,-Scutul Credinţei –nov 1969) 

  



12. UN EVANGHELIST:’Umblînd aproape de Domnul cum Elisei a umblat cu Ilie ,aşa acea manta a 

fratelui Branham va cădea peste voi..în marea trezire care ne stă în fată.’ 

                                            (Ziua încoronării – TVD Ianuarie 1966) 

  

13. DEMOS SHAKARIAN:’Reverendul Branham des a făcut afirmaţia că  Părtăşia la care a aparţinut a fost 

Evanghelia oamenilor creştini,.Des, cînd a fost chemat să vorbească la diferite convenţii şi serii de întîlniri el 

a călătorit distanţe lungi să ţină aceste angajamente. Duhul său de slujire a fost o inspiraţie.’ 

                                                      (In memoriam – Vocea – februarie 1966) 

  

14. JACK COE, jr.:Eu cred că fratele Branham a fost un mare om a lui Dumnezeu…’ 

                                                                 (E-mail – Iunie –iunie 26, 2001) 

  

15. GERALD DERSTINE:‘L-am cunoscut personal pe William Branham.El a fost considerat un profet aşa 

cum a slujit în zilele lui.’ 

                                                           (E-mail – Octombrie 06, 2001) 

  

16. LEROY JENKINS : ‘Eu ştiu că Dumnezeu ridică profeţi şi predicatori pentru fiecare generaţie aşa că 

acolo este întotdeauna cineva să ducă mesajul’. 

(E-mail – Octombrie 07, 2001 de June Buckingham) 

  

17. R.W. SCHAMBACH:’Desigur fratele William Branham a murit de mulţi ani, dar cînd trăia el a fost 

puternic folosit de Dumnezeu în trezirea de vindecare care s-a întins în toată lumea în 1950.’ 

                        (E-mail – Octombrie 12, 2001) 

  

18. F.F. BOSWORTH:’Cînd darul operează, fratele Branham este cea mai sensibilă persoană la prezenţa şi 

lucrarea Duhului Sfînt şi realităţile spirituale ca oricare altă persoană pe care am cunoscut-o 

vreodată.’                                      

                                 (Un profet vizitează Africa de sud-J.Stadsklev) 

   

19. Fratele Branham este un canal pentru multe din ele, mai mult darul de vindecare; el 

deasemenea este un Văzător cum au fost profeţii din Vechiul Testament.                         

                                              

                                                                                                    (Dr. F.F. Bosworth) 

  

20. DONALD GEE :’Branham  a fost remarcabil de precis,şi imposibil de tăgăduit ceva de la Duhul lui 

Dumnezeu în revelaţiile sale.’               

                                                                                                (Vînt şi flăcări – pag .242) 

  

21. DEL GRANT :’…un itinerar al vindecării aşa cum, poate nu a fost niciodată comparat, în afară de 

Cristos şi de călătoriile Apostolilor cu bolnavii din zilele lor.’ 

           (‘Vocea vindecării’ – ianuarie 1949) 

  

22. W.J HOLLENWEGER:’Branham a umplut cele mai mari stadioane şi săli de întîlnire din lume.El a fost 

scris în ziare, uneori favorabil, cel mai des critic, de fapt cel mai mult nefavorabil.’ 

                                                                                             (‘Penticostalii’ – pag.354) 

  

23. Persoana universal recunoscută ca părintele şi făcătorul de pace a trezirii a fost William 

Branham.Apariţia dintr-o dată a vindecărilor miraculoase în campaniile lui din 1946 a stîrnit o explozie 

spirituală în mişcarea penticostală care a fost să se  mute pe Strada Principală; S.U.A., din 1950, şi a dat 

naştere la fraţii mişcării carismatice în 1960, iar în prezent atinge aproape fiecare denominaţiune din ţară. 

(Dicţionarul mişcărilor Penticostale şi Carismatice – pag. 372, Grand Rapids: Zondervan ,1988) 

  

24. BRANHAM, W.B.’Bill’(1909-1965):Predicator al trezirii care a popularizat penticostalismul şi slujibele 

de vindecare în America.Cruciadele lui s-au dezvoltat în evenimente profetice care l-au condus pe el să se 



vadă un profet în anii săi mai tîrzii.Influienţa lui este importantă în formarea mişcării carismatice a anilor 

1980. 

(Irving Hexham-Dicţionar concis de religie- ediţia a doua  :Regent College Press, Voncouver 1999) 

  

25. Cu deosebită consideraţie, ambii Kenneth Copeland şi Kenneth Hagin au arătat spre T.L. Osborne şi 

William Branham ca adevăraţi oameni a lui Dumnezeu care au influienţat mult viaţa lor şi lucrarea.Din 

nefericire ,Hagin şi Copeland nu sînt singurii în afirmarea lui Branham; propunătorul credinţei Benny Hinn, 

îi dă lui o apreciere la fel de bine. 

                            (Ce e greşit cu mişcarea credinţei ? – Hank Hanegraaf) 

  

26. Marele om William Branham a răspîndit o puternică mişcare a lui Dumnezeu pe 

pămînt pentru generaţia acestei ore…’ 

          (Vizitarea îngerească – Rev. George Lean Pike Sr.:11-16-79) 

  

27. În 1940 William Branham a fost de la început acceptat ca un profet adevărat.Ani în urmă şi eu l-am 

acceptat pe Branham ca un profet. 

                       (Mişcarea profetică – Rev. Robert S. Liichow : 1997) 

  

28. Dinamica crescută în penticostalism în secolul douăzeci este o caracteristică majoră a scenei moderne 

religioase.De la începutul ei, vindecarea divină a fost recunoscută ca un element critic a mişcării 

penticostale. Branham este recunoscut ca lider a momentului trezirii de vindecare.De altfel puţin cunoscut în 

afara mişcării penticostale, lucrarea sa şi cutremurătoarea influienţă de identitate ‘profetică’ pretinsă de 

contemporanii săi, teleevangheliştii de astăzi, şi de întregul penticostalism. 

               (Profetul Vindecător: Dr.C. Douglas Weaver 1987) 

                                                                  

29. Totuşi Domnul în suveranitatea şi înţelepciunea Sa, fără tăgadă i-a folosit pe ei şi noi trebuie să 

recunoaştem puterea Lui şi ungerea Lui peste slujbele lor.Profetul evanghelist american William Branham a 

fost, cu toate intenţiile şi scopurile ,un alt asemenea om. 

          (Istoria penticostală – David Littler) 

  

30. Pentru mulţi teologi William Branham a fost poate cel mai mare ‘profet’ pentru Biserica epocii finale. 

 (O examinare a teologiei Împărăţiei – Autoritate şi teologia ploii tîrzii) 

  

31. Cînd el (Steve Hill)a început, m-am aşteptat să repete ceva cum William Branham a obişnuit să înveţe la 

cruciadele sale de vindecare. 

(Adunările lui Steve Hill – relatat de Dr. Ben Wilson: Ianuarie 10, 2000) 

  

32. Multe persoane prin istorie au pretins că Dumnezeu le-a vorbit prin îngeri.Am citit despre o persoană în 

particular.Reverendul William Branham, care a fost un evanghelist în 1940 şi 1950. 

                       (Atins de Înger – Rev. Wally Snook: 12/02, 2001) 

  

33. Paul Cain mult timp în urmă  s-a despărţit de Branham dar încă pretinde că William Branham a fost cel 

mai mare profet a secolului 20.  

(Mişcarea viţei :Scripturală sau falsă – de David Doherty Dr.teol) 

  

34. Am citit cartea :Un om trimis de Dumnezeu – scrisă de Gordon Lindsay.Este o biografie a lui William 

Branham cum el s-a mişcat în mijlocul ungerii şi care a fost în viaţa lui ca un profet.El a fost chemat la o 

slujbă profetică. Aşa cum el s-a mişcat în aceea, el a fost chemat să fie profet şi evanghelist. 

     (Diferitele nivele ale ungerii – Slujba viziunii de vultur) 

  

35. A fost predicat, că Dumnezeu urma să facă curînd un lucru nou, şi cînd un număr de studenţi au venit 

înapoi de la adunările lui William Branham din Vancouver toată misiunea a început să caute pe Dumnezeu 

mai aproape pentru o revărsare aşa cum ei au văzut în adunările lui Branham. 

 (Mesagerul Evangheliei Împărăţiei – de Don Closen :august 1996)             

  



36. William Branham a demonstrat puterea originală a miracolelor. 

                   (Dr. Robert B. Thompson în ‘Slujbele trîmbiţei’) 

  

37. Iniţiatorul original al trezirii a fost William Branham. 

                    (Dr. Rodney Howard Browne) 

  

38. Că acolo au fost vindecări şi întîmplări supranaturale la adunările lui Branham sînt verificabile 

istoric.Acest Branham a fost ‘un om trimis de Dumnezeu’,un ‘profet să aducă biserica creştină în adevărul 

final.’Acceptarea lui Branham ca un mare om a lui Dumnmezeu de slujitori ca Oral Roberts, Ern Baxter, 

Gordon Linday şi T.L. Osborne, şi de privitorii publici, se sprijină pe doi factori: spiritul său smerit,şi 

puterea de a face minuni. 

                           (Evaluarea slujbei :1988) 

39. William Branham a fost un alt evanghelist al acestui secol care a fost puternic folosit de Dumnezeu 

pentru un număr de ani. 

(Revărsarea Duhului Sfînt – Martin şi Connie Sharlow, Sep.10,1999) 

  

40. De la Star City şcoala Biblică a fost mutată la Saskatoon şi denumită Institutul Biblic Betel.Liderii au 

fost puternic influienţaţi de adunările lui William Branham .Ei au înţeles că cel mai des vindecarea este 

împiedicată de apăsarea demonică.Soluţia lui Dumnezeu esra că acei lideri trebuiau să opereze cu darul 

discernerii duhurilor cum a făcut William Branham. 

   (Cele 12 principii începătoare pentru trezirea din 1948-Jim Watt) 

  

41. William Branham a fost un vorbitor umil, om blînd obişnuit cu suferinţa, inima frîntă şi sărăcia.Pe 

jumătate literat prin standardele lumii,Branham a fost educat prin întîmplările supranaturale.Simplu în 

raţionament şi sărac în stăpînirea limbii engleze, Branham a devenit un lider în trezirea Vocii de Vindecare, 

care îşi are originea în anii patruzeci.Acolo erau mulţi trezitori ai vindecării care au venit în faţă în această 

epocă şi fiecare a avut a ei sau a lui unicitate, dar niciunul capabil să combine slujba profetică, manifestările 

supranaturale şi vindecarea divină ca William Branham. 

Aşezînd mîinile peste soţia sa moartă după un accident fatal, şi să reînvie. 

Avînd aşa multă putere de vindecare curgînd prin el încît ceasul său de mîna s-a oprit. 

Avînd un Înger a lui Dumnezeu apărînd şi vorbind cu el pentru treizeci de minute. 

                        (Societatea păstrării istoriei creştine) 

  

42. Doi dintre începători şi cei mai cu influienţă evanghelişti de vindecare de la mijlocul secolului au fost 

William Branham şi Oral Roberts.   (Vindecarea şi mişcarea ploii tîrzii-Richard Riss-Un supravieţuitor a 

mişcării de trezire a secolului 20 din America de nord) 

                                                              

43. Acolo sînt doi oameni care au afectat Biserica în timpurile moderne într-un aşa fel că după aproape 40 de 

ani de slujire încă sînt un model .În cercurile de vindecare William Branham este întotdeauna menţionat ca 

posibil cel mai mare.Voi puteţi spune Branham a fost lumina la începutul tunelului pentru întîlnirile 

penticostale de vindecare şi miracole.Nu este o mirare că Oral Roberts, Copeland, Hinn şi mulţi alţii au 

privit la el pentru inspiraţie. 

(William M. Branham:’Începuturi şi chemare’ web-site:Să ne judecăm) 

  

44. William Branham: Vindecător al credinţei şi declarat mentor pentru mulţi conducători penticostali astăzi. 

         (Enciclopedia predicatorilor şi slujirilor penticostale)         

  

45. Branham a fost binevenit la multe biserici penticostale şi biserici neorganizaţionale ca şi Părtăşia 

oamenilor de afaceri ai Evangheliei depline care a fost în prima fază în 1950.În 1961 editorul revistei lor 

Vocea a spus,’În zilele Bibliei ,erau oameni a lui Dumnezeu, profeţi şi văzători.Dar în toate Scrierile Sfinte, 

niciunul nu a avut o mai mare slujbă ca William Branham.’ 

                                                                (Scrisoare de discernămînt –Iulie 1998) 

  



46. William Branham a fost un vindecător penticostal faimos şi profet care s-a ridicat din rîndurile 

cruciadelor penticostale de vindecare din 1950…Branham a condus mari campanii de vindecare în America 

,Canada, şi Europa, şi a fost larg onorat ca un profet a lui Dumnezeu în mişcarea penticostală. 

       (Viaţa şi credinţa lui Branham – de David W. Cloud) 

  

47. Larg, recunoscut astăzi, William Branham a fost o forţă puternică în trezirile de vindecare penticostale la 

mijlocul secolului douăzeci.Acest studiu explorează activităţile lui Branham ca predicator –vindecător şi 

locul său în principala tradiţie penticostală. 

                                                                                       (Dr. Bill J. Leonard) 

  

48. Şi ei toţi au fost uimiţi, şi au slăvit pe Dumnezeu şi au fost umpluţi cu teamă, spunînd,’Noi am văzut 

lucruri ciudate astăzi !’Cu aceste cuvinte din Evanghelia lui Luca, pastorul Roberto Bracco a închis întîlnirea 

ţinută de fratele Branham în biserica din Roma.      

                          (Trezirea penticostală – Octombrie 1954) 

  

                                         

Capitolul 36 :                                                                 CONCLUZIE 

     

    

Prin cartea Profeţii a timpului de sfîrşit ,este clar şi irevocabil dovedit că, Mesajul timpu

lui de sfîrşit şi mesagerul Lui ,William M. Branham este trimis de Dumnezeu în acord c

u planul biblic 100%.Voia perfectă a Domnului Isus Cristos a fost ca în acest timp să fie

 un profet, un mesager cu un Mesaj ca în epoca lui Ioan Botezătorul.Scopul Mesajului es

te să aducă înapoi Mireasa lui Cristos, Ea care are Numele Lui, la Cuvîntul original a lui

 Dumnezeu. 

Binecuvîntaţi sînt aceea care vor asculta ceea ce Duhul spune bisericilor,pentru că timpul este aproape şi 

copt pentru marea Sa întoarcere.Eu vă invit să vă gîndiţi le aceste citate diferite, să le studiaţi cu rugăciune şi 

meditare. 

             Fie ca Dumnezeu să ne ajute şi să ne binecuvinteze ! Amin. 

              

                                                                Frate Pietro D’Aloisio 

  
  
  
  

CUVÂNT ÎNAINTE 

  

  În primul rînd doresc să mulţumesc lui Dumnezeu ,pentru Harul Său nespus de mare. 

Dragostea Sa pentru noi a fost că El ne-a trimis un mesager cu un Mesaj care să ne 

scoată din Babilonul modern şi să ne pregătească pentru ceasul şi ora întîlnirii cu El în 

văzduh. 

  Am dorit să traduc această carte ,care cred eu va fi de un real ajutor acelora care iubesc pe Domnul, 

Mesajul orei şi aşteaptă revenirea Domnului Isus Hristos. Cartea nu cuprinde părerile personale ale cuiva, 

doctrine sau linii. Ea rămîne, smerit, doar la ceea ce Domnul ne-a spus prin profetul Său. De aceasta şi doar 

de aceasta avem nevoie astăzi mai mult ca oricînd. Capitolele sînt formate din citate care se referă despre 

acelaşi lucru ,făcînd mai uşoară întelegerea unui subiect pe care fratele Branham l-a vorbit. Eu cred că după 

parcurgerea cărţii fiecare cititor va fi schimbat. Vom întelege mai profund timpul în care trăim, şi ce 

periculos este pierderea lui. 

      Eu cred că acum este timpul cînd Miresa din România ,poate ,şi trebuie să crească,  

la Statura Plinătăţii lui Cristos, şi să nu mai fie purtată de orice vînt de 

învatatura…Trebuie să renunţăm la a mai alerga după oameni şi părerile lor, şi să 



rămînem ,simplu, la ceea ce profetul ne-a lăsat scris , aşteptînd în smerenie, fiind gata 

,timpul împlinirii celor prezise. 

    Fie ca Dumnezeu să binecuvinteze pe toţi aceea care vor citi, şi vor lua seama,la cele scrise în carte 

!  Amin . 

                                                            Cu dragoste frăţească Fratele Gabi, 
                                                                                             Arad 26 Ianuarie 2004 

Tabernacolul Arad 

  
  
Pentru a întelege mai bine cartea :Profeţii despre Sfîrşitul lumii,numărul paragrafului scris în paranteze, sînt 

conform CD-ul :Mesajul 1999, de la Eagle Computing Jeffersonville Indiana U.S.A. 

Deci, oricine doreşte să consulte sau să examineze paragrafele acestei cărţi, pot să le afle pe computer. 
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